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 ראש העיר. –סקירה ודיווח . 1

 

. ולפני  7.9.2022פותח את ישיבת מועצת העיר מן המניין    ערב טוב לכולם, אני מר חיים ברוידא: 

בימים  אז  העירונית.  ברמה  עדכונים  סקירה,  איזו  להביא  רוצה  אני  הדברים,  לעומק  נכנס  שאנחנו 

אלה סיימנו את חופשת הקיץ את חודשי יולי אוגוסט, ופתחנו בשבוע שעבר את שנת הלימודים. חשוב 

הלימ ששנת  העובדה  כי  ולהדגיש  עבודה  לומר  של  תוצר  היא  ומוצלחת,  חלקה  בצורה  נפתחה  ודים 

קשה ומאומצת של כלל הגורמים במערכת. ואני רוצה להגיד תודה לכל עובדי העירייה שעסקו, ואני  

הדבר   את  לעשות  והצלחנו  במתקנים,  היינו  וימים  לילות  אלא  כמליצה  לא  זה  וימים,  לילות  אומר 

השלט את  שמכיר  מי  כל  האמין.  לא  אחד  ימים שאף  הם  אוגוסט  יולי  שחודשי  יודע  המקומי  ון 

עמוסים. ליבת הפעילות וההיערכות שלנו לשנת הלימודים שזה עתה נפתחה נעשתה במהלך חודשים 

את   סיימנו  וגם  של    2אלה,  שפתיחתם  לומר  אומר,...  אני  אז  הספר.  בעיר    2בתי  חדשים  ספר  בתי 

מהלך בגדר  היא  תשפ"ג,  זו  לימודים  בשנת  כבר  החינוכית   במקביל  הצמיחה  תנופת  ומכונן.  מהותי 

ספר  ובית  מיתרים  ספר  בית  שבפתיחת  החשיבות  בדבר  להכביר  צריך  לא  ביטוי,  כאן  מקבלת 

ויכול היה לראות איפה אנחנו נמצאים בהיבט   למחוננים. מי שעבר שם יכול היה לראות את הרמה 

כת ומחויבות להצלחת התהליך.  החינוך. הם נבנו בזמן שיא תוך התגייסות מלאה ומוחלטת של המער

שקלים   מיליוני  עשרות  ביותר,  הגבוהים  בסטנדרטים  עמידה  תוך  האחרונה,  המילה  הם  הספר  בתי 

בתי הספר החדשים    2הושקעו בבנייתם בהליכי התכנון וההצטיידות. ולכן אני אומר שהפתיחה של  

ינוי והפיתוח של גני הילדים זה אירוע מרגש ומעצים ברעננה. בניית בתי הספר באה בנוסף לתנופת הב

למאזן  שלילי  הגירה  ממאזן  עברה  העיר  צעירות.  אוכלוסיות  אליה  מושכת  שלנו  רעננה  הרך.  והגיל 

הגירה חיובי. אנו לוקחים את כל השיקולים האסטרטגיים בחשבון, לכן פתחנו כבר השנה אשכולות  

לגנים החדשים שהוכשרו ונבנו של גנים חדשים בשכונת נאות שדה ובשכונת נווה זמר. הם מצטרפים  

ונפתחו בכל חלקי העיר במהלך השנתיים האחרונות. חשוב לי להדגיש כי השקעות אלה באות בנוסף 

על השדרוג הקיים. השקענו תקציבים רחבים בשדרוגי עומק משמעותיים בבתי הספר. שדרוגים בהם 
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לימודית סביבה  ויצרנו  חינוכי  אקלים  חדשניים,  לימוד  מרחבי  כזו   הקמנו  קולקטיבית,  יותר  טובה 

הנותנת את המענה המיטבי לדרישות של הצוותים החינוכיים. מי שהגיע לבתי הספר ששופצו, בעיקר  

הילדים וההורים, אחרי שיצאו לפני חודשיים, לא הכירו את בתי הספר האלה. גם אם אני אציין את  

ם שינו את פניהם ועברו מתיחת שדרוגי העומק בבית הספר יחדיו בחטיבת השרון בבית ספר מגד, ה

פנים מרשימה והשדרוגים האלה מציבים בבתי הספר שלנו בחזית הראשונה של מוסדות החינוך עם  

יסודית, תכניות  ואווירה מעולה. התהליכים הללו אינם מקריים, הם תוצר של עבודת מטה  תנאים 

משד  החל  תחום,  בכל  שמיושמות  שנתיות  רב  אב  ותוכניות  סדורות  הספר,  עבודה  בתי  חצרות  רוג 

יוכל   הציפור,  ממעוף  רעננה  את  שיראה  מי  ספורט.  ואולמות  מתקנים  ושדרוג  אנרגטית  התייעלות 

וזה חלק   כבר מרושתים,  העירייה  כל מוסדות  אנרגטית, אך כמעט  בנושא של התייעלות  גם  לראות 

לאכה, אנחנו עבדנו  נכבד בתוך הרעיון של שמירה על כדור הארץ. אני רוצה להודות לכל העוסקים במ

  בספטמבר, תוך עמידה בכל היעדים, ואני אומר בכל היעדים   1-בלוחות זמנים תובעניים כדי להגיע ב

 שהוגדרו, וככה היה לשמחתי בכל המשימות הכי מאתגרות. 

כאשר   הנוכחית,  הלימודים  שנת  לגבי  שקיבלנו  החלטה  על  הזרקור  את  ולשים  לעדכן  גם  מבקש 

והתיכ החטיבות  של  תלמידי  ללמידה  עברו  ברעננה  חמישי,    5ונים  עד  מראשון  דהיינו  בשבוע,  ימים 

וזאת בלי פגיעה בהיקף שעות ההוראה. בימי שישי תלמידי המגמות המורחבות והחוגים ימשיכו את  

לימודיהם לצד פעילויות מגוונות שיוצאו לבחירת התלמידים. אני חושב שאנחנו העיר היחידה באזור  

  5-ר שנחשב לסוציו גבוה, שהצלחנו לעמוד בתכתיב הזה ולצאת לדרך. המעבר להזה לפחות, שזה אזו

השש   הספר  בתי  בין  קו  מיישור  וכחלק  החינוך  משרד  לרפורמת  בהתאם  מתקיים  לימודים  ימי 

שנתיים בעיר, שעבדו במודל הזה במשך שנים רבות, לבין החטיבות והתיכונים הממלכתיים. הוא זכה 

של גם  רחבה  לתמיכה  המורים.    וזוכה  ארגוני  של  וגם  הספר,  בתי  מנהלי  של  גם  ההורים,  הנהגת 

מבחינתי המעבר מכוון בין השאר להתאמת ימי הלימוד בבתי הספר לעולם התעסוקה של העובדים  

אז   הבית,  בני  של  משותף  ולבילוי  למשפחה  המוקדש  האיכות  זמן  את  להגדיל  יאפשר  זה  במשק. 

 שיהיה לכולנו בהצלחה בתחום הזה. 

ועולים שלב בכל הקשור לפרויקט ר"ע  בענ נבחר  2011יין אחר, אני שמח לבשר שאנחנו מתקדמים   .
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קבלן ביצוע שיחל בשבועות הקרובים את העבודה בשכונה הזאת, שממוקמת מי שרוצה לדעת ממזרח 

כ4לכביש   יוקמו  בשכונה  תיכנסי.  בואי  מיכל  היי  פארקים    250-.  לצד  זאת  חדשות,  דיור  יחידות 

שב העבודות  מערכת  היקף  מורכב.  בפרויקט  מדובר  ועוד.  חדישות  תשתיות  ואופניים,  הליכה  ילי 

המוערך במיליוני שקלים עתיד להתחיל כבר בקרוב. הדבר יאפשר את הרחבת היצעי הדיור בעיר וכן  

 היצע נוסף של שטחים פתוחים לרווחת התושבים.  

הזה   במקרה  גם  להודות  רוצה  אני  באירועים,  עשיר  קיץ  באמת בתום  קיץ  על  העירייה  עובדי  לכל 

מקסים מדהים, שהיה עשיר וגדוש באירועי חברה, תרבות, קהילה וספורט, והשווינו לשנים קודמות  

לא היה מעולם רצף כזה של אירועים לתינוקות לילדים לנוער ולמבוגרים. היה כיף להסתובב בעיר, 

זכינו   ופעילויות.  תכניות  של  שלם  ממערך  נהנו  רבים  מופעים אלפים  תכנים,  של  עשיר  להיצע 

יועדו לכל שכבות הגיל והאוכלוסייה. הושקעו בתוכניות המון דמיון  ואירועים, שאכן כמו שאמרתי 

ויצירתיות, וזה מקום להגיד תודה תמר ורשבסקי ולכל הצוות של תרבות נוער, שעשו באמת דברים  

יום ומידי ערב, ליהנות ממכלול שלם   מדהימים, והציבור הרענני הצביע ברגליים והגיע באמוניו מידי

, הופעות, סרטים אגב לילדים ומשחקים. היה לוח עמוס בחוגים, אירועי ספורט עממי, של אירועים

נתן ביטוי לכל הקהלים  הפעלות לצד אירועי השיא של המכבייה, והתחרויות הרבות אותם אירחנו 

ה את  החינוך,  סגלי  כל  את  מכאן  לברך  מבקש  אני  התלמידות  והמגזרים.  את  וכמובן  הורים, 

והתלמידים היקרים שלנו. ומקווה שניצלו את חופשת הקיץ להטענת מצברים, ושתהיה לכולנו שנה  

פורייה ובטוחה. ולסיום, שמחנו לראות כי בבדיקה ובסקר המקיף מסוגו של חברת מדרג, שכלל אלפי  

רעננה עיריית  כי  נמצא  ובעיתונות,  התקשורת  בערוצי  ופורסם  את  אנשים  מובילה  שלנו,  העירייה   ,

זה   ביותר של התושבים. זה לא דבר פשוט,  גבוהה  צמרת רשימת הערים בישראל, עם שביעות רצון 

ונבחנו פרמטרים רבים בקשת רחבה של נושאים ושירותים עירוניים, כמו תכנון עירוני,   דבר מורכב 

החינוך   ומצב  עירוני  ניקיון  לתושב,  שירותים  ופנאי,  תרבות  בכל  בעיר,  הגבוהים  הציונים  ועוד.  עוד 

קטגוריה הם הבעת אמון בדבר החשוב לנו מכל, ושעבורו כולנו עובדים לשביעות רצון של התושבים.  

זו המטרה של כולנו, וכך אנו מחויבים, ועבור זה נמשיך להשקיע את כל הכוחות. זו הזדמנות נוספת 

בעי המסורים  ולמנהלים  היקרים  לעובדים  שוב  תודה  לכל  להגיד  מיכל,  לך  אריאל,  לך  רעננה,  ריית 
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סביבי,  שנמצאים  המועצה  לחברי  תודה  הקרובה.  בסביבתי  ונמצאים  מסביב  פה  שיושבים  האנשים 

גדול,  כוח  ויישר  כולם,  את  מברך  אני  הזאת.  העשייה  בכל  נפרד  בלתי  חלק  והיו  ועשו  פועלים,  וגם 

   -לכל אחד פהתודה. ואנחנו נעבור כרגע להרמת כוסית לראש השנה. אז יש 

 

 שנייה לפני הרמת כוסית, אני מבקש רשות דיבור.   מר חיים גולדמן: 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

עובדי  מר חיים גולדמן:  של  הרבה  העשייה  כל  לגבי  נתת  העיר  שראש  הסקירה  לאור  אכן 

כן גם העירייה וההשקעה הגדולה בבניית בתי ספר חדשים, ושדרוג של בתי הספר היותר ותיקים, וא

ובאמת התנאים הנהדרים שזוכים להם תלמידי רעננה. אז אני רוצה   ראינו צילומים ותמונות של... 

כל   שלאור  לבכם  לתשומת  להעיר  רוצה  הייתי  ואני  במלאכה.  שעסקו  מי  לכל  כוח  יישר  באמת 

של  ברעננה  מסוימות  תלמידים  קבוצות  של  העכשווי  המביש  המצב  בולט  האלה  היפות  התמונות 

ר התושבי  המאה  של  בתנאים  מחפירים,  בתנאים  תנאים,  לא  בתנאים  שלומדים  שלא    15-עננה, 

מתאימים לא לרעננה וגם לא לשכם. והייתי רוצה שמי שצופה בנו וגם חברי המועצה וגם התושבים 

ושיזכרו  תנאים,  לא  בתנאים  שלומדים  ברעננה  תלמידים  של  קבוצה  שיש  שיזכרו  בנו,  שצופים 

גי ציבור וחברי מועצה, שבגופם ובאצבעותיהם מנעו ומונעים מאותם ילדים,  התושבים שיש כאן מנהי

נהדרים,  ולשירותו מתקנים מתאימים,  לכבודו  ברעננה, שבונים  לכל תלמיד אחר  את התנאים שיש 

אולי מהמתקדמים בארץ, שהולכים ומשקיעים כספים רבים מאות אלפים בשדרוג מתקנים ותיקים. 

מגיע   שגם  ילדים  אותם  מועצה  והם  וחברי  ציבור  מנהיגי  כאן  יש  ברעננה,  אחד  ילד  לכל  כמו  להם 

 שמרימים את ידם ואת אצבעם נגד שדרוג ובנייה ושיפור התנאים לתלמידים האלה. תודה רבה.  

 

אז אני רוצה להגיד לך ואני מתחייב, בסופו של דבר כולם יהיו שווים, ואין לי   מר חיים ברוידא: 

 תודה חיים על הדברים שלך.  ספק שנגיע גם לרגע הזה. אז
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 ראש השנה.  –הרמת כוסית . 2

 

את    מר חיים ברוידא:  רעננה,  העיר  ותושבי  תושבות  כל  את  ולברך  כוסית  להרים  רוצה  אני 

חבר'ה,  אז  אלכוהול?  עם  שלא  או  אלכוהול  עם  זה  טובה,  שנה  בברכת  העיר  מועצת  וחברי  חברות 

תמזגו גם לאורחים שלנו. אז חברים, מי ייתן ותהיה    חבר'ה יש פה גם כוסות לאורחים. חבר'ה בואו 

תושבות   למען  משמעותית  עשייה  של  שנה  התחומים,  ובכל  הגזרות  בכל  צמיחה  המשך  של  שנה  זו 

שנה   תחל  משפחותיהם.  ולבני  ולכן  לכם  טובה  שנה  ובטוחה.  שקטה  שנה  שנדע  העיר,  ותושבי 

 וברכותיה, שנה טובה לחיים. 

 

 נת שלום. ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנה טובה.    כולם:

 

 לחיילות וחיילי צה"ל.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  3.8.22אישור פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום . 3

 

 .  3.8.22אנחנו עוברים לאישור הפרוטוקולים של ישיבת מועצת העיר מיום  מר חיים ברוידא: 

 

 ו שלחנו? רגע, זו הישיבה שאנחנ גב' רונית ויינטראוב: 

 

מיום   מר חיים ברוידא:  העיר  מועצת  ישיבת  של  לכם. 3.8.2022אוקיי,  נשלחו  הפרוטוקולים   ,

 למישהו יש הערות?  
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 לי יש הערות.   מר אלי אלוש:

 

 כן אלי.  מר חיים ברוידא: 

 

את    מר אלי אלוש: להעלות  לי  אפשרו  לא  לסדר,  הצעה  העליתי  הזאת,  בישיבה  השתתפתי 

ולכ  לסדר,  הזאת  ההצעה  הישיבה  לדעתי  שם.  רשום  מה  אפילו  יודע  לא  לפרוטוקול,  מתנגד  אני  ן 

פסולה לחלוטין מאחר ולא אפשרו לי לעלות הצעה לסדר שהעליתי באופן חוקי. אפילו אתה לא היית  

 מעז לעשות את זה. אני חושב שלפרוטוקול הזה אין בכלל שום שום שום נפקות אפילו משפטית.  

 

 ל היית צריך להגיד את זה בזמן. אב עו"ד תהילה סובל: 

 

 אמרתי את זה.    מר אלי אלוש:

 

 -יום צריך 14לא לחכות לישיבת מועצה. תוך  עו"ד תהילה סובל: 

 )מדברים יחד(  

 

 מי בעד אישור הפרוטוקול?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני... לפרוטוקול שהכול היה בהצעה אחת עם היועצת המשפטית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה מי בעד? מי בעד אישור הפרוטוקול?   חיים ברוידא:  מר

 

 ... מי בעד אישור הפרוטוקול.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אוקיי, בסדר. מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא רק מי שהיה בישיבה יכול לאשר.    מר ארז ברט: 

 

 לא, מה פתאום.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני... אני בקפה.   ' מירב מאיר: גב

 

 נגד כל השאר זה.   2נמנעים,  3את נמנעת. אוקיי אז  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  13 –בעד 

 2 -נגד 

  3 –נמנע 

 החלטה: 

 . 3.8.22פרוטוקולים של ישיבת מועצת העיר מיום המועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 שאילתות.. 4

 

 איילה בפינת החי בפארק.   ה בנושאשאילתא.     
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ניר קריסטל בנושא עבודות   מר חיים ברוידא:  לנו פה שאילתה של חבר מועצת העיר  יש  אוקיי 

   -בשכונת קריית גנים. אני מבקש מהמנכ"ל

 

 נתחיל עם מירב, כי זה לפי סדר ההגשה סליחה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

אז יש פה שאילתה של חברת המועצה מירב    אוקיי בסדר, בסדר גמור. אוקיי, מר חיים ברוידא: 

   -מאיר בנושא איילה בפינת החי בפארק. אני אבקש ממנכ"ל העירייה

 

 תציגי מירב ואנחנו נחלק בינתיים את המענה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

אוקיי, אז באמת זה משהו שהגשתי לישיבה הקודמת. אז אני אזכיר. במוצאי   גב' מירב מאיר: 

נפתחה קריאה למוקד אודות איילה פצועה... בכבדות ומדממת בפינת החי בפארק.   16.7.22-שבת ה

בשעות  למחרת  ובריאה.  מטופלת  והאיילה  בטיפול  הנושא  כי  הקריאה  את  שפתחה  לתושבת  נמסר 

מתה. רציתי לשאול מדוע ועל סמך מה נמסר לתושבת כי האיילה בסדר. מה הייתה    הבוקר האיילה

מ האיילה?  של  המוות  עם  סיבת  קשר  לעירייה  יש  האם  החי?  בפינת  צריכה  בר  שחית  הנוהל...  ה 

וטרינר מומחה המפקח על חיות הבר? וכמה בעלי חיים מתו בשנה האחרונה בפינת החי? ומה הסיבות 

 למותן? בשנים האחרונות.  

 

לווטרינר.   מר אריאל הילדסהיימר: הדיווח  והעבירו  הנוהל  פי  על  פעלו  בפארק  המנהלים  בקצרה,  אז 

 לפונה נמסר שהאירוע בבדיקה. סיבת המוות שנקבעה על ידי הווטרינר הינה סטרס. 

 

   -אז רגע הנוהל הוא שמנהלי הפארק מעבירים את זה לווטרינר שמומחה גב' מירב מאיר: 
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  -אני יכול מר חיים ברוידא: 

 

 בחיות בר?  גב' מירב מאיר: 

 

  -ם יותר  טוב מהקשראין ספק שהקשר... לבעלי חיים לפעמי מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מפקפקת אני שואלת. שהתושבים ידעו.   גב' מירב מאיר: 

 

בצילומים.   מר חיים ברוידא:  גם  אותי  לראות  אפשר  האנשים,  בין  הייתי  במקום,  הייתי  אני 

רדפנו אחרי האייל הזה. האייל הזה הותקף על רקע של ויכוח על איילה, והווטרינר לאחר שראה את  

א כתוצאה  הצילומים,  להיות  שיכול  קבע  שהוא  מה  יבשה.  בפציעה  שמדובר  להגיע,  סיבה  שאין  מר 

 מכך שהאייל נפטר מסטרס. 

 

 ושוב זה וטרינר שמתמחה בחיות בר?  גב' מירב מאיר: 

 

 וטרינר שלנו שהוא זה שמוזעק בכל...  מר חיים ברוידא: 

 

 וטרינר עירוני.   גב' מירב מאיר: 

 

 . לא, לא מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא הווטרינר העירוני.   מר חיים ברוידא: 

 

 ד"ר אפי וגשל הוא הווטרינר שעובד שנים עם הפארק,  מר אריאל הילדסהיימר:
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   -יש לנו פה דו"ח מר חיים ברוידא: 

 

חוות  מר אריאל הילדסהיימר: את  שנתן  זה  והוא  הזה,  בתחום  מתמחה  מסודרת,  בצורה  עובד  הוא 

 הדעת. 

 

 אין חובה הגעה שלו לראות? האם  גב' מירב מאיר: 

 

 ד"ר אפי וגשל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מטעם העירייה.   הוא מרשות הגנים או שהוא : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הוא וטרינר שנותן שירותים לפארק העירוני ולעוד פארקים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יו ולא דרך צילום וידאו?  אין חובה בנוהל שהווטרינר יגיע ויראה במו עינ גב' מירב מאיר: 

 

אי אפשר בלילה לתפוס את האייל. אם את היית רואה מה שאנחנו עשינו שם,  מר חיים ברוידא: 

  -איזה מרדף

 

   -לא, אבל לווטרינר יש דרך להרדים אותו גב' מירב מאיר: 

 

יגרום   מר חיים ברוידא:  שהוא  כזה  במקום  לירות  יכול  בלילה  חץ  בלילה.  חץ  לירות  אפשר  אי 

 למותו במקום. זה כתוב הכול בדו"ח. 
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 אוקיי, אז אני אשמח לראות את הדו"ח.   גב' מירב מאיר: 

 

 תראו את הדו"ח.    מר ארז ברט: 

 

 בשמחה, הדו"ח רשום פה...  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה.  גב' מירב מאיר: 

 

 ה בנושא עבודה בשכונת קריית גנים.  שאילתב.     

 

לסדר, אני אבקש מחבר המועצה ניר קריסטל להציג את ההצעה  אוקיי הצעה   מר חיים ברוידא: 

 לסדר. 

 

 שאילתה.  מר ניר קריסטל: 

 

אה שאילתה? אוקיי אז שאילתה של חבר המועצה ניר קריסטל בנושא עבודה   מר חיים ברוידא: 

 בשכונת קריית גנים.  

 

 שאילתה של שנינו של איילת ושלי.  מר ניר קריסטל: 

 

 ילת ושלך.  של אי מר חיים ברוידא: 

 

גנים עוברת   מר ניר קריסטל:  כבר תקופה ארוכה עבודות תשתית של תאגיד מי  שכונת קריית 
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ועוד מים,  צנרת  החלפת  אורכם,  לכל  שלמים  רחובות  של  בחפירות  מלווה  הדבר  רחובות             ה  .רעננה. 

ב לתושבים  ההפרעה  לתנועה.  נחסמים  שהם  בזמן  העבודות  לצורך  ארוך  זמן  של             פתוחים 

יתה משביעת רצון ולצערנו היא לא. קיבלתי כמה יהחלפת הצנרת מובנת וברורה, אם רק התוצאה ה

בהחלט   הטענות  את  ומצאתי  להלן  שיפורטו  בנושאים  השכונה  מתושבי  שם  צודקופניות  הייתי  ת. 

ינים את מצישעבר לתכנון, התאריכים על השלטים  העבודות נמשכות זמן רב מבדקתי עם התושבים.  

מוחלפים פשוט  עבודות.    , העבודות  באתר  לתכנון  מעבר  רב  זמן  חיים  עוד  והתושבים  נדבר  אנחנו 

ס בעירייה.  תכנון  על  פעמים  הרבה  הכבישיבהמשך  לקויה   םגירת  מהמקומות  בחלק  הינה  בחזרה 

אסתטית. לא  פשוט  מהמקומות  מאבני   מאליו  ברור  ובחלק  שונה  כבר  היום  שקיים  האבנים  שגוון 

מאבני  הריצ אוף,  רבות.  שנים  לפני  שהוקמו  החלפת    בלהכביש  של  מושכל  תכנון  לבצע  לא  מדוע 

לא מנצלים את  ? למה  וי חורים שנראה כמו תיקון פנצ'רולא מילשבהם זה נדרש,  הריצוף במקטעים  

במעל  ההזדמנות   רחובות  פותחים  אנחנו  הריצוף  משטח    50%שבה  את  להחליף  כבר  כדי  הכביש, 

ה, רחוב האלון זכה בחלקו הדרומי לחידוש מוחלט של הריצוף, והעבודה אכן טובה  לראיבאופן מלא.  

א בכל הרחובות  רחוב אחד ולבזה נעשה רק בקטע מסוים    ךצריך להיראות. מדוע אם כבאמת  וכך זה  

שנפתחו? אני יכול להגיד לכם שביקרתי ברחוב התאנה שנראה זוועה. התושבים שם בכעס רב ובצדק  

 היות חלק מהתכנון בעבודה שכזאת גדולה, שנמשכת גם חודשים רבים. רב, וזה צריך ל

 

הכול   מר אריאל הילדסהיימר: התושבים.  לרווחת  המים  תאגיד  ידי  על  מבוצעות  העבודות  בקצרה, 

 .  2022בהתאם לתקציב המאושר ולתוכנית העבודה של התאגיד. הצפי לסיום העבודות הינו אוקטובר 

 

   -להעיר אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

מקרים באזורים שבהם מבוצעות העבודות, אנחנו    2-אני רוצה גם להעיר, שב מר חיים ברוידא: 
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ל אחד  במקרה  לשבועיים,  להפסיק  של    3-התבקשנו  צפוי  לא  מוות  בגלל  מתושבי    2שבועות,  ילדים 

 באזור בגלל כמות האנשים שהגיעו לשם.   השכונה. ולכן עשינו את זה לבקשתם והסכמת הדיירים

 

החריגה  מר ניר קריסטל:  שאמרת,  למשפט  בהתייחס  החריגה  אחד  לך,  להגיד  חייב  אני  טוב, 

הסיפור,  את  לזרוק  אפשר  אי  פעם  עוד  תראו,  אבל  זה.  על  זה  את  תפיל  אל  בוא  מעבר,  הרבה  היא 

   -שבועות. אי אפשר לזרוק את ה 3החריגה היא לא 

 

 זה חודש וחצי.   ידא: מר חיים ברו

 

אי אפשר לזרוק את הסיפור הזה על תאגיד מי רעננה. אנחנו הרשות. אף אחד  מר ניר קריסטל: 

הולכים   שרחובות  מראש  רואים  אנחנו  וכאשר  רעננה.  עיריית  עם  תיאום  בלי  בעיר  פה  חופר  לא 

במעל   הזדמנו50%להיפתח  באותה  לעשות  נכון  מה  מראש  ולתכנן  לחשב  הזדמנות  זאת  עכשיו ,  ת. 

מהריצוף שלו, ומחזיר את הכול חזרה, זה נראה    50%כשאתה מחליף רחוב, ואתה מחליף אותו במעל  

מה גם שבחלק מהמקומות זה שקע, אבל את זה יתקנו. אבל זה נראה פרטץ'. ואז איפה שיש  .  ץ'פרט

הא ברחוב  לעבור  יכולים  ואתם  מגעיל.  נראה  והרחוב  חדשים  בצבעים  אבנים  מביאים  לון חורים 

לראות את זה, סליחה ברחוב הגפן. ואתם יכולים לראות את רחוב התאנה שהוא מזעזע, והתושבים  

והם   מסתכלים  והם  בעסקים,  קצת  שמבינים  אנשים  עם  מדברים  אתם  אגב,  דרך  כולם  כי  צודקים 

אומרים כבר עשו את כל העבודה. אז למה לא לעשות אותה טוב ולהשקיע עד הסוף, וזאת אחריות 

 ת רעננה, לא של אף אחד אחר, אל תזרקו את זה על התאגיד.  עיריי

 

 תודה, תודה.   מר חיים ברוידא: 

 

אני רוצה להעיר משהו לגבי גופים אחרים שעובדים בתוך העיר. לפחות כמו  גב' רונית ויינטראוב: 

הרי  מקורות  גם  ממשלה  גופי  גם  רק,  לא  אבל  בתאגיד  כשמדובר  בטח  הדברים,  את  הכרתי  שאני 
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ומתאמים בשטח,  באיז פיקוח  כל  קודם  היה.  ותמיד  להיות,  וחייב  נגיעה  יש  תמיד  תעבוד,  תכנית  ה 

תנועה   חסימת  גם  בעיר  תקלה  יש  ואם  העבודות.  של  וליווי  העבודות  על  איך  ופיקוח  קשורה  שלא 

שהוא לאחריות לעירייה. עדיין מציבים תמיד פקח או פקחים שעומדים ומכוונים. אתמול למשל, לא  

בלילה איזה חסימה של האפשרות לעבור מכביש  00:00, לקראת 00:00-אם אתה יודע הייתה ביודעת 

בצורה מסוכנת, שום   531 צריכים להסתובב  היו  דבר, אנשים  גוריון. שום  בבן  פרדס משותף  לכיוון 

אולי היה שם   ייעשה,  פיקח שזה  לא  נתן הסברים, אף אחד  לא  כיוון, אף אחד  לא  פיקוח, אף אחד 

ויב המציאות. ובחיים לא היה מצב שתאגיד עבד וזה לא היה תאגיד מול עירייה, ביחד עם משהו מח

 תשתיות, הנדסה או משהו כזה. לא קיים כזה דבר.  

 

 תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אז התשובה הזאת גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -שנה, רגע אני אעשה לך סדר 40חבר'ה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -שנייה, לא, לא, התשובה הזאת נית ויינטראוב: גב' רו

 

 שנה הקווים האלה לא שודרגו.  40 מר אריאל הילדסהיימר:

 

שנייה, שנייה, התשובה הזאתי בעיניי, סליחה אני מתנצלת מראש על הביטוי,   גב' רונית ויינטראוב: 

 הקטנת ראש. 

 

 תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 
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 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו ניקח את זה לתשומת ליבנו.  ים ברוידא: מר חי

 

 תודה רבה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הצעה לסדר.. 5

 

   -אנחנו עוברים לאישור מר חיים ברוידא: 

 

 הצעה לסדר, אני מבקש לדבר על הצעה לסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

ל מר חיים ברוידא:  אבקש  אני  קריסטל,  ניר  המועצה  חבר  של  לסדר  הצעה  את  אוקיי,  הציג 

 ההצעה לסדר.  

 

 של איילת אנה ושלי.   מר ניר קריסטל: 

 

 ואחר כך המנכ"ל יענה לך.  מר חיים ברוידא: 

 

זמר.   מר ניר קריסטל:  נווה  לשכונת  בטיחות  הסדרי  לנושא  נוגעת  יום  לסדר  ההצעה  תראו 

ם בנושא אנו מבקשים בזאת להעלות את הצעתנו לדיון בסדר היוואנחנו מדברים על סוגיית הגשרים.  

לאור היקפי התנועה הגדלים בשכונה כתוצאה מן האכלוס. כידוע    ,הסדרי בטיחות לשכונת נווה זמר

והם מושכים אליהם קהל    .של שלונסקי ושל נווה זמר  ,משני צידי רחוב ויצמן נמצאים הספורטקים
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הם חציה שיאפשר לילדים ולהורי  ,תת קרקעי או על קרקעי  ,רב של ילדים. ברור לכל שנדרש קישור

מענה זה הינו חלקי בלבד אך    בטוחה של רחוב ויצמן ויאפשר קישור יומיומי בין שני מוקדים אלה.

באזור.   הבעיות  כל  על  עונה  אינו  באזור.  שכן  דחופות  היותר  הבעיות  על  ואוסיף  אדגיש  חריגה  ואני 

מהתקצוב הע,  גדולה  הנהלת  הקודמתרייהילטענת  בפעם  הגעתם  לא  שאליו  דיון  באותו    ם דרשת,  , 

  7-יליון ₪, אז דרשתם למעלה ממ  7-נדרשים לטענתכם למעלה מ  .מהתקציב המקורי  40%הגדלה של  

  ₪ של  מיליון  תכנון  ₪  מ  5לעומת  ויצמן.  יליון  שמעל  לגשר  לזה רק  נגיע  אנחנו  אגב  דרך  היום 

ברור.   לא  שבכלל  סכום  מבקשים  אתם  עליה  בתב"רים,  דורש  הגשר  התכנית,  את  היכרותנו  למיטב 

וזו עלולה למנוע שימוש בו מילדים על אופניים ומאימהות עם עגלות תינוקות. כלומר  ת לולה אליו, 

ו של רחוב נעמי שמר ישנם מוקדי  יציד  2-מלעומת זה    גם נשקיע וגם לא נמצה את התועלת המצופה.

מאד,   גדולים  ספר.  פעילות  בתי  שם  יש  כי  מהספורטקים,  יותר  ומספר  אף  התנועה  היקף  ולאור 

נכון לדאוג שם למעבר בטוח לילדים ולהוריםהנ בצד המערבי של  .  תת קרקעי או על קרקעי,  תיבים 

לפיכך    ולאחריו בתי הספר היסודיים.,  הרחוב נמצא הספורטק, ובצד המזרחי קיים המרכז המסחרי

אנו סבורים כי יש לבחון מחדש את הפתרונות כך שיתנו מענה מיטבי לסוגיית הבטיחות גם מעל רחוב 

  דוק כמו כן אנו מבקשים לבמעל רחוב נעמי שמר ולהתייחס לכך כמקשה אחת.  לפני הכול    אך  ,יצמןו

ובכל מקרה כמובן להבטיח שכל חלופה שנבחר תיתן    , מחדש את סוג המענה, על קרקעי או תת קרקעי

ועבור  הילדים  עבור  לשימוש  ונגישה  נוחה  שתהיה  כלומר  השימוש,  לסוגיית  ומרבי  מיטבי  מענה 

 , . ברור מאליו שהרחבה של הפרויקטומהים, כולל עבור אופניים, עגלות תינוק, כמובן נכים וכדההור

פה,   מדברים  אנחנו  ושעליו  שקלים,  מיליוני  כמה  עוד  של  עלויות  שתגרור  חושבים  יהיה  אנחנו  נכון 

די  להשקיע אותם אם אכן נבטיח מענה כולל ולא חלקי ובנוסף נבטיח שימושיות רבה ככל הניתן על י

החלטה:    התושבים. היוםהצעת  לסדר  הנושא  העלאת  על  בזאת  מחליטה  העיר  בו    ,מועצת  באופן 

רש הנהלת  יתקיים דיון מקיף בנושא סוגיית הבטיחות לשכונת נווה זמר במועצת העיר. בדיון זה תיד

את בפנינו  להציג  לעלויות  :  העיר  פירוט  ויצמן.  רחוב  מעל  כרגע  המוצע  לגשר  המפורטות  התכניות 

של  ה לחריגה  לדרישה  ובמיוחד  קרקעית    40%גשר  תת  חלופה  של  משמעויות  המקורי.  מהתכנון 

בהיבט ת ויצמן:  לרחוב  וכדלמעבר מתחת  זמנים  לוחות  עלויות,  הצגת פתרון לבטיחות ומה.  שתית, 
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שצמודה   העירונית  לרחבה  הספורטק  בין  שיקשר  באופן  שמר  נעמי  לרחוב  מעל  או  מתחת  הנדרשת 

הר הולכי  העירונית    .גללמדרכת  למרכז  שהרחבה  הצמוד  הפרטי  השטח  לבין  הכביש  בין  ממוקמת 

המשמעויות הכספיות,  העיר את  להציג לחברי מועצת  נדרש  חלופות אלה  לגבי  גם  המסחרי החדש. 

השימוש  להיקפי  בהקשר  חלופה  כל  של  והחסרונות  היתרונות  וכמובן  הזמנים  לוחות  התשתיתיות, 

 רי מועצת העיר להצביע בעד קיום דיון מעמיק בסוגיה חשובה זו.   . אנו מבקשים בזאת מחבומהוכד

 

 אנחנו נקיים דיון מעמיק, אני רק רוצה להגיד לך דבר אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

 כן.  מר ניר קריסטל: 

 

   -השיטה שלך כל דבר לתקוע, מכיוון שזה נראה לך שזה משהו שהוא מר חיים ברוידא: 

 

 כל דבר מה?  מר ניר קריסטל: 

 

 לתקוע. לתקוע כל דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי.  מר ניר קריסטל: 

 

כל דבר. תקשיב, אתה בא עם הרעיונות, כל פעם רעיונות. פה מתחת לבית יד  מר חיים ברוידא: 

 מיליון ₪ חנייה.   200-לבנים לבנות ב

 

 אש העיר?  אתה מכיר את התוכנית שיש פה כבר הרבה שנים עוד לפני שהיית ר מר ניר קריסטל: 

 

 תן לי רגע לדבר.   מר חיים ברוידא: 
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 גם לי יש מה להגיד, ההצעה היא... : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

 גם לי יש מה להגיד.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

תקשיב ניר, אתה בכל תכנית היום שיושב בצד השני, חושב איך לתקוע. עכשיו  מר חיים ברוידא: 

 -חד, שביעות רצון של תושביאני רוצה להגיד לך דבר א 

 

 צר לי שאתה עושה תכניות חפלפ.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא עושה תכניות חפלפ.  מר חיים ברוידא: 

 

 תכנית טלאים מה שהעירייה מציע.  זאת  מר חגי בורשטיין: 

 

  -על דבריםניר, ניר, אתה מדבר  מר חיים ברוידא: 

 

 חפלפ.  מר ניר קריסטל: 

 

   -תה מדבר על דבריםא מר חיים ברוידא: 

 

 לא תכנון.  מר ניר קריסטל: 

 

 שאתה מנסה להשיג פה דעת ציבור.  מר חיים ברוידא: 
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שלא   מר ניר קריסטל:  מענה  להם  נותן  אתה  כי  אתה,  זה  הציבור  דעת  את  להשיג  שמנסה  מי 

 נותן שום דבר.  

 

  -אני לא מנסה להשיג את דעת הציבור, אם אתה רוצה מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה מנסה להשיג דעת ציבור יר קריסטל: מר נ

 

 בוא אני אשמיע לך איזה משהו.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יכול להשמיע לי.   מר ניר קריסטל: 

 

 בוא אני אשמיע לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יכול להשמיע לי. אני יודע מה אתה הולך להשמיע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 .  ההצעה היא.. גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 אין שום בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

נכון? ואני אומר שם שאתה מנסה לגנוב את דעת הקהל. אתה מנסה לגנוב את   מר ניר קריסטל: 

 דעת הקהל. 

 

   -אני מבקש רגע שקט, אני מבקש, אני מבקש רגע שקט, שניר יוכל לשמוע מר חיים ברוידא: 
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 , זה בסדר.  תשמיע לי את ההקלטה שקיבלת מאלוש מר ניר קריסטל: 

 

   -אני רוצה, אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, בסדר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רוצה לשמוע, מי אמר לך מאלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 תשמיע לי את ההקלטה שנתן לך אלוש.  מר ניר קריסטל: 

 

  -אני רוצה להשמיע לתושבי רעננה מר חיים ברוידא: 

 

 תשמיע.  מר ניר קריסטל: 

 

 את, רוצה להשמיע לתושבי רעננה את הדו פרצופיות. בן אדם הולך, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תשמיע לתושבי רעננה. אני אומר שם בדיוק.   מר ניר קריסטל: 

   *** השמעת הקלטה ***

 

 כן, אתה משמיע בדיוק.   מר חיים ברוידא: 

 

 בדיוק.  מר ניר קריסטל: 
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 יים.  אל תתרגש ח גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה מנסה לגנוב את דעת הקהל.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני מנסה לגנוב.   מר חיים ברוידא: 

 

   -ודרך אגב אני עומד מזה, ואני אגיד לתושבי רעננה מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה כמו שעשית בכל הדרך מר חיים ברוידא: 

 

 הבן אדם מנסה לגנוב את דעתכם.  מר ניר קריסטל: 

 

 ו שעשית עם יקי, כמו שעשית עם כולם.  כמ מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מנסה לגנוב את דעת הקהל.  מר ניר קריסטל: 

 

 תושבי רעננה יבינו שאתה רץ ומחפש כל היום תירוץ אחר, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

  *** המשך השמעת הקלטה ***

 

הק מר ניר קריסטל:  דעת  את  לגנוב  מנסה  אתה  כי  אותה.  לגנוב  מנסה  אתה  כי  ואני  נכון,  הל, 

 עומד מאחורי זה.  

 

   -אני באתי בהצעה מר חיים ברוידא: 
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 אני עומד מאחורי כל מילה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אני באתי עם הצעה מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה משמיע לי הקלטה מר ניר קריסטל: 

 

  -זו ציניות מר חיים ברוידא: 

 

   -יש לך רק בעיה אחת מר ניר קריסטל: 

 

  -זאת ציניות מר חיים ברוידא: 

 

 שאתה לא מבין שכשאני מוציא מילה מהפה, אני מתכוון אליו.  מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה לא מתכוון לשום דבר מר חיים ברוידא: 

 

  -ואני אומר את זה חד משמעית מר ניר קריסטל: 

 

  -שאתה נכנס לפארק רעננה  מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה מוציא מר ניר קריסטל: 

 

   -את הפארקכשאתה נכנס לפארק רעננה והורס  מר חיים ברוידא: 
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 אתה עוד פעם...   מר ניר קריסטל: 

 

   -₪ 100,000עושה נזק של בלי שאף אחד יכול ו מר חיים ברוידא: 

 

  -חיים, חיים מר ניר קריסטל: 

 

 אז בוא תפסיק להרוס את העיר.  מר חיים ברוידא: 

 

  -חיים מר ניר קריסטל: 

 

לעי מר חיים ברוידא:  מכיוון  ותיתן  שלך,  ההתנהגות  על  להתבייש  היום  צריך  אתה  לדעתי  ר, 

   -שמחכים פה אנשים

 

  -חיים, אתה מדבר שטויות מר ניר קריסטל: 

 

   -לגשר הזה, אתה מחפש מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה מדבר שטויות מר ניר קריסטל: 

 

  -כל היום איך לתקוע. אנשים רוצים מר חיים ברוידא: 

 

 ם שאתה לא מבין.  בדברי מר ניר קריסטל: 

 

   -אני לא מדבר שטויות מר חיים ברוידא: 
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 תוציא את הדף של הפארק, תוציא את הדף של הפארק.  מר ניר קריסטל: 

 

הדף של הפארק זה תושבי רעננה צריכים לדעת, שזה מה שנראה פארק רעננה   מר חיים ברוידא: 

   -שנכנס ביום אחד ניר

 

 מה אתה אומר?   מר ניר קריסטל: 

 

  -קילומטר 2את הפארק  וחרש יים ברוידא: מר ח

 

 מה אתה אומר?   מר ניר קריסטל: 

 

 עם טרקטור וגרם נזק בלתי הפיך לפארק.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה אומר?   מר ניר קריסטל: 

 

   -אפרופו תכנון מסודר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה מבין, זה תכנון מסודר. זה תכנון מסודר.   מר חיים ברוידא: 

 

 יש פרוגרמה.  ר אריאל הילדסהיימר:מ

 

 תלך בבקשה לדף של הפארק.  מר ניר קריסטל: 
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  -ניר קריסטל מר חיים ברוידא: 

 

 כתב כמויות...   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

  -אדם שמצלצל אחרי חודש בקריזה ומפטר את המנכ"ל מר חיים ברוידא: 

 

 יות מפוטר. המנכ"ל שלך היה צריך לה  מר ניר קריסטל: 

 

 יש לו בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אמרתי לו את זה בפנים.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אדם שמצלצל אחרי חודש וחצי ומפטר מר חיים ברוידא: 

 

  -גם אמרתי לו את זה בפנים מר ניר קריסטל: 

 

 ומפטר את גזבר העירייה, יש לו בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 את זה למנכ"ל שלך בפנים. גם אמרתי  מר ניר קריסטל: 

 

 אדם שמפטר את ראש האגף שלו, יש לו בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 הוא היה צריך ללכת הביתה. הוא יודע את זה.   מר ניר קריסטל: 
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כל  מר חיים ברוידא:  את  לפטר  שרוצה  אדם  הנוכחי.  האגף  ראש  את  גם  לפטר  שמנסה  אדם 

  -אדם

 

   -חיים ברוידא מר ניר קריסטל: 

 

 -ניר קריסטל, יש לך בעיה חיים ברוידא: מר 

 

 אין לי בעיה.   מר ניר קריסטל: 

 

 קוראים לזה תסבולת... מדובר. אני לא אתן לך לפגוע בתושבי רעננה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אין לי שום בעיה חיים מר ניר קריסטל: 

 

 בואו נמשיך.   מר חיים ברוידא: 

 

 שה. יש לך בעיה. יש לך בעיה ק  מר ניר קריסטל: 

 

 אני אין לי בעיה קשה.   מר חיים ברוידא: 

 

  3-מקומות חנייה, שקברת ב  410-יש לך בעיה קשה, ודרך אגב יש כאן תכנית ל מר ניר קריסטל: 

 מיליון ₪ של ריצוף.  

 

  -אתה מנסה מר חיים ברוידא: 
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  -אתה העפת מפה את משרד התחבורה, ואתה עושה עכשיו מר ניר קריסטל: 

 

   -אתה עסוק בדבר אחד מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה זורק כסף מר ניר קריסטל: 

 

 אתה עסוק בדבר אחד.   מר חיים ברוידא: 

 

 בשביל הפופוליזם שלך.   מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪ צריך...   107  : גב' דרורה כהן

 

יותר   מר ניר קריסטל:  רעננה  ותושבי  זול.  פופוליזם  פופוליזם.  בשביל  כסף  זורק  אתה 

   אינטליגנטיים.

 

 אתה צודק.  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו נדבר עוד מעט על שדרוג... ונראה...   מר ניר קריסטל: 

 

 ניר קריסטל אתה פוגע בתושבי רעננה, בוא נמשיך.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אבל חבר'ה, שנייה, שנייה מר אריאל הילדסהיימר:
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 ר, אל תסביר לי. גלי רוצה לדבר, גלי רוצה לדבר. תסביר לציבו מר חיים ברוידא: 

 

  -אבל אני הגשתי יחד איתו, גם לי יש מה לדבר... אז אחר כך : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אוקיי בבקשה, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

אני רוצה להגיד קודם כל, א' אני לא מכירה את פרטי התוכנית, אני ראיתי   : אנה פוזמנטירגב' 

  2ית. לפי מה שנראה לי לפחות מההדמיה, יש מעל  את ההדמיה, לפי ההדמיה לא בונים גשר ולא ב

, שזה לא רצוי. שיפוע מוצע נוח להליכה 10%קומות לולאות לעלות בשיפוע שבעיניי נראה הרבה מעל  

 הורה עם עגלה, אני מדברת סליחה, זה מפריע לך?  

 

 חיים?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -יש פה אנשים שתכננו את הגשר תקשיבי, אם את חושבת שמישהו עשה... מר חיים ברוידא: 

 

 -אני לא חושבת שום דבר : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אל תפריע לה לדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לא ראיתי תכניות. אני לא ראיתי תכניות אני : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תן לה, תנו לחברת המועצה לדבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -דמיהאני רואה ה : אנה פוזמנטירגב' 
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   -חברים שנייה רגע מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא, היא הגישה את ההצעה, היא מדברת, היא תגיד לך כשהיא רוצה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -לא לצעוק : אנה פוזמנטירגב' 

 

 היא חתומה על ההצעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית, רונית, רגע.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -חברים, אנחנו מבקשים לקיים את הדיון היימר:מר אריאל הילדס 

 

שהשכונה  : אנה פוזמנטירגב'  חושבת  אני  פתרון,  צריכה  שהשכונה  חושבת  אני  פתרון,  בעד  אני 

   -צריכה פתרון. אני לפי ההדמיה לא מגישים תכנית, אני נורא מצטערת

 

 יש תכנית, איזו הדמיה?   מר חיים ברוידא: 

 

  -מעגלים לולייניים 2ה... של אני רוא : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -חברים, אנחנו מבקשים לקיים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, אני מדברת סליחה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  
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 יאללה אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, מה זה יאללה? היא באמצע הדברים. איפה אתה נמצא?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנה, אוקיי בסדר.   ידא: מר חיים ברו

 

 תן לי לסיים בשקט.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תן לה לסיים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תסיימי, תסיימי. אל תפריעי לה רונית.   מר חיים ברוידא: 

 

   -קומות. אף אימא עם ילד עם עגלה 2רגע, על פי ההדמיה, יש עלייה של  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לה על זה. לא תע מר ניר קריסטל: 

 

שזה  : אנה פוזמנטירגב'  מה  לפי  כי  הזאת,  העלייה  את  יעלה  לא  בצד,  אופניים  איתו  ילד...  ואף 

מ יותר  הרבה  זה  גם  10%-נראה  זה  נוחה.  לעלייה  שדרוש  מה  זה  שהמרחק    2,  חושבת  אני  קומות. 

 -הליכה

 )מדברים יחד(  

 

  -יש מצגת מר חיים ברוידא: 
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 אני שואלת, מה השיפוע?  מה השיפוע? : אנה פוזמנטירגב' 

 

 רגע, רגע, תראי מצגת.   מר חיים ברוידא: 

 

עוד הערב במסגרת התב"ר,   מר אריאל הילדסהיימר: לקיים את הדיון  שנייה, אנחנו מבקשים  חברים 

   -שנייה, יש מצגת

 

  -קומות 2...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 -על זהאנה תקשיבי שנייה, אנחנו נקיים דיון  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, אפשר להציג מצגת.   מר חיים גולדמן: 

 

 -אבל את התב"ר אי אפשר לאשר עכשיו. יש לנו מצגת  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 ... אני רציתי לשאול שאלות.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ביקשתם דיון, יתקיים דיון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ן אחר כך.  חבר'ה יהיה דיו מר חיים ברוידא: 

 

 -סליחה יש לי שאלה גב' רונית ויינטראוב: 
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 יהיה דיון, יהיה דיון.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אפשר להעיר?   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא, אבל חבר'ה יתקיים דיון היום. יתקיים דיון היום.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ומה זה עכשיו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 דיון...   יתקיים מר חיים ברוידא: 

 

 עוד היום מקיימים דיון.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 שנייה תרשה לי, תרשה לי משפט אחד. תרשה לי משפט אחד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אי אפשר לעשות עכשיו תב"ר חבר'ה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -כים להצביעאנחנו יכולים להצביע על ההצעה, אנחנו צרי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חד משמעית, מי בעד לדון בהצעה לסדר במסגרת התב"ר? מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ולפני שאנחנו מצביעים יש לי משהו שלא קשור לגשר ולא לכל, אלא   גב' רונית ויינטראוב:  ועכשיו 

ליועצת   שאלה  לי  יש  אדומים.  קווים  העירלחציית  ראש  האם  לדעת,  רוצה  ואני  יכול   המשפטית. 

שמדברים  אנשים  של  פנימית  מקבוצה  הקלטות  לקבל  לצותת,  החליט  הוא  אם  דרך,  שהיא  באיזה 
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  -ביניהם

 

 כן, מותר לו.   מר חיים ברוידא: 

 

זה  גב' רונית ויינטראוב:  זה,  את  להגדיר  אפילו  יודעת  לא  אני  אחרון,  כמו  להשתמש  יכול  והוא 

   -פשוט מעורר בחילה

 

 מותר לו.  מר חיים ברוידא: 

 

 שראש עיר מתנהג כמו מאזין סתר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מותר לו.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה פולש לשיח פרטי בין אנשים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא פלשתי לשיח פרטי.  מר חיים ברוידא: 

 

 תושבים העבירו לו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ומציג את זה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני לא שולח חיים ברוידא:  מר

 

  -אתה משתמש גב' רונית ויינטראוב: 
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 -תושבים מודאגים מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני קיבלתי מר חיים ברוידא: 

 

  -אני רוצה עכשיו שהיועצת המשפטית גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כדת וכדין.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

  -כלליםאבל יש  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל תנו ליועצת המשפטית להגיד.  מר חגי בורשטיין: 

 

   -... אני רוצה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -זו לא סוגיה מר חיים ברוידא: 

 

  -אני רוצה שהיועצת המשפטית תגיד גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -זו לא סוגיה של היועצת המשפטית מר חיים ברוידא: 

 

 וצה לדעת אם זה עומד, יש כללים גם להאזנות סתר. ואני ר גב' רונית ויינטראוב: 
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  -סליחה מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אל תתרגזי...  מר חיים ברוידא: 

 

 אה מי שמדבר...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -זו לא סוגיה של היועצת המשפטית, זו סוגיה שביני לבין ניר, ואני מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 זו לא סוגיה שבינך לביני.   ריסטל: מר ניר ק

 

 אני מבקש מהיועצת המשפטית להתייחס לסעיפים... תהילה בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה תשובה של היועצת המשפטית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי תהילה בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

ושבים, לא בינך לביני. אני עומד  אתה מתנהג כמו קרימינל, זה בינך לבין הת מר ניר קריסטל: 

 מאחורי כל מילה...  

 )מדברים יחד( 

 

   -אני רוצה שהיא תענה לי. רגע היועצת המשפטית גב' רונית ויינטראוב: 
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 זה לא העניין שלה, קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה תשובה מהיועצת המשפטית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ומרת לא העניין שלה? לא הבנתי.  מה זאת א גב' איילת  ארז סגן: 

 

כולכם   מר חיים ברוידא:  ואתם  קריסטל  ניר  מר  רשאי  המשפטית.  היועצת  של  העניין  לא  זה 

 לתבוע אותי. 

 

 זה בסדר...  מר ניר קריסטל: 

 

 אני ראש העיר של רעננה.   מר חיים ברוידא: 

 

 בזבז עליך. חיים, תהיה רגוע לא תקבל ממני תביעה, אין לי זמן ל מר ניר קריסטל: 

 

 ... אתה מלך, דוכס, מה אתה?  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אין לי זמן לבזבז עליך.   מר ניר קריסטל: 

 

 תהילה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רוצה רגע בבקשה עו"ד תהילה סובל: 

 

 תהילה את יכולה לענות לי? את יכולה לענות לי על מה ששאלתי?  גב' רונית ויינטראוב: 
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   -רונית, אני לא יודעת מאיפה התקבלה ההקלטה ה סובל: עו"ד תהיל

 

  -אני אודיע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 צריכים לבדוק את זה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני לא יודעת מאיפה התקבלה ומי העביר עו"ד תהילה סובל: 

 

 . אז נעביר לך ושהנושא ייבדק גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לכן קשה לי להתייחס לעובדות האלה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

  -ראש עיר גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רוצה בבקשה עו"ד תהילה סובל: 

 

  -תוך קבוצה פרטיתשפולש לשיחה ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ראש העיר לא פלש.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, זה פשוט הזוי.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 ים יחד(  )מדבר

 

 תהילה, אני רוצה לקבל תשובה, האם ראש העיר היה נוכח בשיחה הזאת?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה הכול כתוב גם פה, כתוב, כתוב. לא רק נאמר, גם כתוב.  מר ניר קריסטל: 

 

 שיענה...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני מוציא מילה מהפה, אני מתכוון אליה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי.  וידא: מר חיים בר

 

  -חיים : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אל תפריעי עכשיו, אל תפריעי עכשיו.  מר חיים ברוידא: 

 

  -האם אתה היית בתוך השיחה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה מה שהוא לא הבין.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אל תפריעי מר חיים ברוידא: 

 

 האם אתה שותף לשיחה הזאת?  : אנה פוזמנטירגב' 
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 אני לא צריך להיות שותף לשיחה.  ברוידא:  מר חיים

 

 היית שותף?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני לא צריך להיות שותף.  מר חיים ברוידא: 

 

 הנה תהילה הוא אומר שלא היה שותף בשיחה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

לא   מר חיים גולדמן:  הוא  שותף,  היה  לא  הוא  גם.  הקליט  לא  הוא  ולכן  שותף  היה  לא  הוא 

 , הוא לא עבר שום עבירה. הקליט

 )מדברים יחד( 

 

 האמת כואבת.   מר חיים ברוידא: 

 

 תגישו תלונה במשטרה,   מר חיים גולדמן: 

 

 יש לי זמן אליו?   מר ניר קריסטל: 

 החלטה: 

 . לדון בהצעה במסגרת התב"ריםלאשר בעד(  18)פה אחד מועצת העיר החליטה 

 

 . 2022 –חיה(, תשפ"ב  אישור תיקון לחוק עזר לרעננה )הסדרת גדר. 6

 

 .2022 –אישור תיקון לחוק עזר לרעננה )עצים מסוכנים(, תשפ"ב . 7
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 .2022 –אישור תיקון לחוק עזר לרעננה )הגנה על הצומח(, תשפ"ב . 8

 

 . 2022 –אישור תיקון לחוק עזר לרעננה )מפגעי תברואה(, תשפ"ב . 9

 

 חבר'ה תהילה מתחילה, קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 מדברים יחד(  )

 

לסדר היום, התיקון המבוקש בסעיפים האלה הוא תיקון זהה,    9,  6סעיפים   עו"ד תהילה סובל: 

סעיפי  שבעצם  ביקש  הפנים  משרד  קנס.  עבירות  העיריות  צו  את  לאשר  כדי  פרוצדורלי  תיקון  הוא 

   -עונשין שנותרו

 

 לא הצבענו, לא הצבענו על ההצעה לסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 הצבענו, הצבענו.   ל הילדסהיימר:מר אריא 

 

 בעד, בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 כמה ספרתם?  מר ניר קריסטל: 

 

 בעד, בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 כמה ספרתם?  מר ניר קריסטל: 
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 אנחנו נשמיע.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

ואם תרצה תוכל עוד פעם לשמוע    נשמיע אל תדאג... אם תרצה תוכל לשמוע... מר חיים ברוידא: 

 את ההקלטה. 

 

 עוד הערב.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה רוצה שאני אשמיע לך אותה? ברוידא להשמיע לך אותה? אני הקלטתי מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 הפה? מה אני לא זוכר מה אני מוצא מ מר ניר קריסטל: 

 

 כנראה שלא.  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר להשמיע את הכול, זה יחסוך לנו לשטוח את...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

כפילות עו"ד תהילה סובל:  תהיה  שלא  כדי  היא ...  המהות  העיריות.  צו  את  לאשר  שנוכל  כדי   ,

 ה. זהה, אבל תיערך הצבעה פרטנית על כל חוק עזר בנפרד. אז אפשר להתחיל בהצבע
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תשפ"ב   מר חיים ברוידא:  חיה  גדר  הסדרת  לרעננה,  עזר  לחוק  תיקון  אישור  ,  2022  –אוקיי, 

 במכה אחת, נכון? אוקיי, מי בעד התיקון לחוק העזר רעננה?   9עד  6נעבור להצבעה. זה סעיפים 

 

  אני רוצה להעיר משהו. אני חושב לעניות דעתי, הצעת החוק הזו עזר, היא לא  מר חיים גולדמן: 

באמת הוכנה כמו שצריך, ולא כל הדברים שאמורים היו לקבל מענה בהצעת החוק הזו אכן נלקחו  

 בחשבון. 

 

 שזה אומר?  מר חיים ברוידא: 

 

שנים שנת    7-לדוגמא הנושא, תראו במקרה זה נפל עליי השבוע. יש לנו פעם ב מר חיים גולדמן: 

אסור לו לקצץ ולתקן את העצים שגם  שמיטה. בשנת שמיטה על פי ההלכה, מי ששומר על ההלכה,  

טיחותי. אם זה  פולשים כאילו מחוץ לגדר שלו, זה על פי ההלכה. למעט אם זה מהווה גורם סיכון ב

לא מהווה גורם סיכון בטיחותי, אז הבן אדם שהעץ הזה יושב אצלו בגינה, ונניח קצת יוצא החוצה  

חוק   בהצעת  העץ.  את  לקצץ  יכול  לא  הלכתית  הוא  התייחסות למדרכה,  שום  בכלל  אין  הזו  העזר 

לעניין הזה. ולכן אני חושב שאכן, אני בעד ההצעה, אבל עם החרגה ועם ציון הסיפור הזה של שנת 

 השמיטה. 

 

להיות   עו"ד תהילה סובל:  יכול  בזמן,  פנית  שלא  חבל  כל  קודם  לך.  לענות  לי  תרשה  חיים  אז 

 שהיינו מספיקים להכניס בזמן את התיקון.  

 

 שנים לעשות תיקון.   7זה   ברט: מר ארז 

 

 בדיוק. שוב, אם היית פונה בזמן יכול להיות שהיינו מספיקים להכניס את זה.   עו"ד תהילה סובל: 
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 אז אפשר לדחות את זה בחודש את הדבר הזה.   מר חיים גולדמן: 

 

 את מה? חבר'ה... נגמר שמיטה.   : גב' דרורה כהן

 

  -בעוד חודש מר חיים גולדמן: 

 

 שבועיים וחצי, עוד שבועיים וחצי נגמרת השמיטה.    : דרורה כהןגב' 

 

על   מר חיים גולדמן:  הממונה  בטיחותי  לא  או  בטיחותי  זה  אם  הפרשנות  את  שייתן  מי 

 הבטיחות. 

 

חיים, חיים, הוסכם, גם קיבלת על זה תשובה. את התיקון הפרוצדורלי היא   מר אריאל הילדסהיימר:

הפנים משרד  כי  לעשות  תהילה    חייבת  התחייבה  במהות  הקנס.  סעיף  את  להתאים  ממנה  דורש 

לישיבת המועצה הבאה, בגלל שזה הגיע ממך אחרי שליחת החומרים לעלות בישיבת המועצה הבאה 

 אין בעיה, קיבלת על זה תשובה. 

 

 בסדר גמור. מי בעד התיקון לחוק עזר לרעננה הסדרת גדר חיה?  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר:מר אריאל הילדסהיי

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   10רגע, רגע, שנייה לא ספרנו. עוד פעם מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:
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 נגד. מי נמנע? אין נמנעים. אוקיי, החוק עבר.  8בעד. מי נגד?  10 מר חיים ברוידא: 

 

 ? 10איך   מר ארז ברט: 

 

   -אני מבקשאפשר לראות את הספירה רגע?  מר ניר קריסטל: 

 

 נגד.   8בעד,  10נגד.  8 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בעד?  10איך  מר ניר קריסטל: 

 

   -כי הצביע בעד גב' ענבר הוכברג: 

 

 אלי הצביע בעד, ארז הצביע בעד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אלי וארז הצביעו בעד.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 ?  10אבל רגע, איך יש לכם  מר ניר קריסטל: 

 

 עוד פעם, עוד פעם. מי בעד?  חיים ברוידא: מר 

 

   -9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר ניר קריסטל: 

 

 . 9 מר אריאל הילדסהיימר:
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 את עצמך אתה לא סופר, אתה לא חבר מועצה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 9ברור שלא.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 9 מר ניר קריסטל: 

 

 . 9 מר ניר קריסטל: 

 

 רחמים קודם הצביע ועכשיו הוריד את היד.   ידא: מר חיים ברו

 

 מי נגד? מי נגד?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 9 מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  9 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 , לא עבר. 9, 9אז זה לא עבר.  עו"ד תהילה סובל: 

 

ו לב מקרה  מצוין אין בעיה. אני רק רוצה להגיד לכם עוד פעם דבר אחד, שימ מר חיים ברוידא: 

 קלאסי שההצבעה היא נגד בשביל להיות נגד.  

 

 לא, היא לא נגד.   מר חגי בורשטיין: 
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  -אין שום בעיה, בכל מקרה אתם גורמים מר חיים ברוידא: 

 

   -היא לא נגד, היא לא נגד, אתה מטעה את הציבור מר חגי בורשטיין: 

 

  -חגי מר חיים ברוידא: 

 

 שמקשיב לך.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אז על מה אתם מתנגדים? לא הבנו.   ב' שחר גלי:ג

 

אין פה שום דבר מעבר לעניין הזה שאתם מצביעים נגד, כדי להיות נגד. אם  מר חיים ברוידא: 

זאת ההחלטה שלכם והצורה, ממילא לא תהיו במועצת העיר הבאה. קדימה. אישור תיקון לחוק עזר  

 -לרעננה

 

 י לדעת מה חקרתם שלא בסדר. דווקא זה מעניין אות  גב' מיכל ברם:

 

 חבל על הוויכוח.   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא, לא ויכוח.    גב' מיכל ברם:

 

  -לא, לא, ראש העיר סליחה, סותם פיות מר חגי בורשטיין: 

 

 למה?   גב' מיכל ברם:
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 שימשיך לסתום פיות...   מר חגי בורשטיין: 

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

תיקון לחוק עזר לרעננה )הסדרת גדר חיה(, תשפ"ב את לא לאשר ת העיר החליטה ברוב קולות מועצ

– 2022 . 

 

 מי בעד אישור תיקון לחוק עזר לרעננה עצים מסוכנים, מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עצים מסוכנים.   מר חיים ברוידא: 

 

 ניים, מה קורה לכם? תגידו אתם רצי  גב' שחר גלי:

 

  -תהילה הסבירה, צריך להצביע חוקי עזר.  4כן, כן, זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד, אני אומר תיקון עזר לעצים מסוכנים חבר'ה, מסוכנים, מסוכנים?   מר חיים ברוידא: 

 

 . 10 מר אריאל הילדסהיימר:
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  -שימו לב מר חיים ברוידא: 

 

 הצביעה בעד.  למה? אנה   גב' מיכל ברם:

 

 אנה הצביעה בעד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אתם מצביעים נגד הציבור ברמה כזאת, שאתם פשוט מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה מצד אחד סותם פיות גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אישור תיקון עזר מר חיים ברוידא: 

 

 הסיטואציה.  מצד שני אתה מצפה, אתה אפילו לא מבין את גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 100%הגנה על הצומח. צודקת  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, לא קיימת את ההצבעה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אישור תיקון לחוק עזר לרעננה מר חיים ברוידא: 

 

 תהילה ההצבעה לא הסתיימה. הוא לא שאל מי נגד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ים מסוכנים?מי נגד? מי נגד עצ מר חיים ברוידא: 
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 עצים מסוכנים מי נגד?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד עצים מסוכנים?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי נגד? מי נגד עצים מסוכנים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בואו רגע נבהיר בכלל על מה מצביעים.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי נגד עצים מסוכנים?   מר חיים ברוידא: 

 

 ותרת אתם מספרים סיפור. בכ מר ניר קריסטל: 

 

 דקות.  5אבל תהילה הסבירה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -מדובר שם על מר ניר קריסטל: 

 

 אגב תהילה גם אומרת שיש פה פגיעה באכיפה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אז שנבהיר לתושבי רעננה מר ניר קריסטל: 

 

 פגיעה באכיפה העירונית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -מדובר ניר קריסטל: מר 
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 תן לדבר כבר.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אתה אל...  מר חיים ברוידא: 

 

 תן לו לדבר.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אל תתחצף אליו אתה, הוא פקיד.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה עובד ציבור, תן לו לדבר.  מר חגי בורשטיין: 

 

 צה. הוא ידבר כמה שהוא רו מר חיים ברוידא: 

 

 ואני פה למען הציבור.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אתה עובד ציבור מר חגי בורשטיין: 

 

  -פעם 20אני אחזור ואגיד עוד  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה עובד ציבור.   מר ניר קריסטל: 

 

 -ואתה תיתן מר חגי בורשטיין: 

 

 אתה עובד ציבור, ולא תפריע לנו לדבר.  מר ניר קריסטל: 
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  -ממילא לא תהיה פה בישיבה הבאה, ותעביר חוקים לטובת ים ברוידא: מר חי

 

 אה בישיבה הבאה הוא כבר לא יהיה פה?   מר ניר קריסטל: 

 

 אה כבר בישיבה הבאה אני לא אהיה.  מר חגי בורשטיין: 

 

   -יכול להיות שאני לא... חבר'ה אתם סיימתם מר חיים ברוידא: 

 

 כולנו סיימנו.   מר ניר קריסטל: 

 

 כנראה גם אתה, קדימה.   ר חיים ברוידא: מ

 

 זה מוקלט? זה מוקלט.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מי נגד עצים מסוכנים?   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, יש פה חבר...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -שיהיה ברור מר ניר קריסטל: 

 

 . וחבר מועצה רוצה לדבר. ואתה תיתן לדבר לכל מי שרוצה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל...  מר ניר קריסטל: 
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 כל מי שיושב כאן מייצג את הציבור.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 תגידי לי את חושבת שאני בעלך או את בבית עם הילדים?...  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה מהתהילה שתיתן לי אישור למה...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 דברי, דברי.  יאללה קדימה, מר חיים ברוידא: 

 

אנחנו   מר ניר קריסטל:  האם  על  מדובר  לא  העזר.  בחוק  סעיף  על  מדובר  סעיף,  על  מדובר 

   -מטפלים בעצים מסוכנים או לא עצים מסוכנים

 

   -לא, אבל ניר תבין עו"ד תהילה סובל: 

 

 רגע, רגע, תני לי עד הסוף.   מר ניר קריסטל: 

 

 תני לו שנייה.   מר חגי בורשטיין: 

 

לא מדובר פה באם אנחנו מטפלים בעצים מסוכנים או לא בעצים מסוכנים,   ריסטל: מר ניר ק

,  -החוק קיים, שריר, בריר כבר המון שנים ברעננה. מדובר פה על סעיף אחד בעניין העונשין. זה כל ה

רגע שנייה, את תשלימי מה שאת תרצי כמה שתרצי, כמה שהיו"ר ייתן לך. ולכן אתם בשם הדמגוגיה  

   -כאילו שאנחנו לא רוצים שיאכפו פה ויטפלו בעצים מסוכנים אל תספרו
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   -חוק עזר בלי עונשין מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כי ימשיכו לטפל בזה.   מר ניר קריסטל: 

 

אבל   מר אריאל הילדסהיימר: אפקטיבי.  לא  זה  סירנה,  בלי  אמבולנס  כמו  זה  עונשין,  בלי  עזר  חוק 

 תקשיב לה. 

 

 ילה לדבר. תן לתהילה לדבר. תן לתה מר ניר קריסטל: 

 

   -את יכולה להסביר לי מה הסעיף שנוסף לחוק עזר : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אפרופו אמבולנס בלי סירנה, את תחנת הכיבוי השארתם בכפר סבא.   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, אני רוצה לשמוע.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 -חוקי עזר 4על  מדובר עו"ד תהילה סובל: 

 

 אני לא שומעת אותה, את מפריעה לי, היא מדברת, אז תני לשמוע.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

חוקי עזר שכל אחד מהם כולל ברמה ההיסטורית, זה חוקי עזר   4מדובר על   עו"ד תהילה סובל: 

 לפני שנה.   שהותקנו כבר לפני שנים רבות, כולל סעיף עונשין. היום אנחנו מבקשים לתקן, היום, כבר
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 ממה למה? ממה למה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 היא מסבירה, אל תפריעו.    : גב' דרורה כהן

 

שהוא ירכז את כל   מבקשים לתקן, שנייה, את צו העיריות עבירות קנס באופן עו"ד תהילה סובל: 

אלה, סעיפי העונשין של כל החוקים. כשפנינו למשרד הפנים הוא הפנה אותנו לארבעת חוקי העזר ה

ואמר לנו: שימו לב יש לכם כפילות, לא יכול להופיע סעיף עונשין גם בצו עבירות הקנס, וגם בחוקי  

 העזר שלכם. לכן תמחקו את סעיפי העונשין זה הכול. 

 

 תודה רבה, יופי. אני שמח שהבנת שזה פרוצדורלי.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ים לא יאפשר, ותבינו לא נוכלשנייה, אם לא נמחק את זה, משרד הפנ עו"ד תהילה סובל: 

 

 אין אכיפה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הכול טוב.  מר ניר קריסטל: 

 

פעמי,   גב' מירב מאיר:  חד  עניין  על  עברה הצעה לסדר  לפני מספר חודשים  רוצה לשאול,  אני 

  -שימוש חד פעמי בפארקים ובגינות
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 ולא התייחסתם אליה.   ניר קריסטל:  מר

 

 למה אין התייחסות פה לזה בחוק?  גב' מירב מאיר: 

 

 כי אין לזה תקציב, קיבלת תשובה באותו מעמד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אין תקציב, הבנו.   מר ניר קריסטל: 

 

  -לעשות אכיפה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מעלה אין.  זאת אומרת מה שהאופוזיציה  מר ניר קריסטל: 

 

  -לא, לא, הוסבר לכם חבר'ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן, כן, אנחנו הבנו.   מר ניר קריסטל: 

 

   -הצעה שכרוך בה תקציב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הבנו כבר אז.   מר ניר קריסטל: 

 

 צריכה את אישור גזבר העירייה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -במועצה, זה לא יכול להיות אבל היא עברה גב' רונית ויינטראוב: 
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 אבל גזבר העירייה הוא תנאי סף.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה לא יכול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 להעביר הצעה עם היבט כספי, מה לעשות זה החוק.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתם כנראה לא הבנתם שמועצה זה שולחן שלם לא חצי.  מר ניר קריסטל: 

 יחד(  )מדברים 

 

  -אתם רוצים להצביע בעד התושבים מר חיים ברוידא: 

 

 כן, אנחנו רוצים להצביע.   מר ניר קריסטל: 

 

 רוצים להצביע נגד התושבים.  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו רוצים להצביע בעד התושבים.  גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד(  

 

 בעד התושבים ונגד התושבים.  ... בעד התושבים ונגד התושבים. רייזמן  מר חיים ברוידא: 

 

   -יש פה גזבר עירייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מבקש... את ההצבעה...  מר ניר קריסטל: 
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  -אוקיי מר חיים ברוידא: 

 

 מהתחלה את ההצבעה.   מר ניר קריסטל: 

 

 נקיים את ההצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, על החוק הזה.   מר ניר קריסטל: 

 

 על חוק העזר הקודם?   לדסהיימר:מר אריאל הי

 

 לא, על הראשון גמרנו, על זה. הראשון היה...   מר ניר קריסטל: 

 

 הראשון... השני.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 על הראשון גם לא העברתם.  גב' ענבר הוכברג: 

 

על  מר ניר קריסטל:  ידעתי  לא, אנחנו הבנו, אני הבנתי על מה אני מצביע. העובדה היא שאני 

 ה אני מצביע.  מ

 

 , מי בעד? 2022 –אישור תיקון לחוק עזר לרעננה עצים מסוכנים תשפ"ב  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, תסביר בעד מה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -לא, זה אותו מר ניר קריסטל: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 07.09.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 62 
 

 

 מה שהרגע הסברנו.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה כל החוקים אותו דבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 את לא מקשיבה, את לא מקשיבה.  דא: מר חיים ברוי

 )מדברים יחד(  

 

 מי בעד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה רק פסקת העונשין.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 9מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . מי נגד? תסתכל עליה מה היא אומרת לך להגיד.  9 מר חיים ברוידא: 

 

 , לא, לא. לא מר ניר קריסטל: 

 

 . 9 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 9 מר חיים ברוידא: 
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 לא עבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

 9 –נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

תיקון לחוק עזר לרעננה )עצים מסוכנים(, תשפ"ב  את  לא לאשר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות  

– 2022 . 

 

 לרעננה הגנה על הצומח.  אישור תיקון לחוק עזר  ים ברוידא: מר חי

 

 שוב פעם פסקת העונשין בלבד, שנבהיר.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 ... שלא יקנסו אותם.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד התיקון לחוק עזר?  מר חיים ברוידא: 
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 ואז העצים המסוכנים יישארו.  יאש לורן: מר משה עי

 

 לא, לא, לא, לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא.  מר חגי בורשטיין: 

 

 התיקון ממשיך.   מר ניר קריסטל: 

 

 העץ יורידו אותו, רק לא יתנו לו קנס.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הטיפול ממשיך, הטיפול בבעיה ממשיך.  מר ניר קריסטל: 

 

 רק בלי אכיפה. בלי אכיפה.  :מר אריאל הילדסהיימר

 

 בדיוק זה בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה פועל נגד תושבי העיר, מתוך מדיניות...   מר חיים ברוידא: 

 

 -לא, כי אתה לא יכול לסתום את הפה לאופוזיציה מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 לא יכול.  מר ניר קריסטל: 

 

 עיר. אתה פועל נגד תושבי רעננה. ככול שתמשיך... חזק ב מר חיים ברוידא: 
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 תלמד לעבוד עם כל המועצה.  מר ניר קריסטל: 

 

 נגד תושבי רעננה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אולי תשכנע אותי מר חיים גולדמן: 

 

 -אומרת לך היועצת המשפטית שזה פגיעה מר אריאל הילדסהיימר:

   )מדברים יחד(

 

 ם לפגוע בציבור ממניעים פוליטיים.  אתם ממשיכי מר חיים ברוידא: 

 

 אתה פוגע בהם.    מר ארז ברט: 

 

   -עסוק רק בדבר אחד מר חיים ברוידא: 

 

 אתה פוגע בהם.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא פוגע בציבור. מרוב שאני לא פוגע, תסתכל על הסקר.  מר חיים ברוידא: 

 

 סקר ואתה בצרות. הכול בסדר. דרך אגב חיים אני מסתכל על ה מר ניר קריסטל: 

 

 יאללה קדימה. מי בעד התיקון לחוק עזר הגנה על הצומח, בבקשה?   מר חיים ברוידא: 
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 על הסקר אני מסתכל, אתה בצרות.  מר ניר קריסטל: 

 

 בעד.   10, 10מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

   -בעד 10נגד. זה עבר,  8 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 איך עבר?  מר ניר קריסטל: 

 

 עבר, אלי הצביע בעד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -נו אז מה אם הוא : אנה פוזמנטירגב' 

 

 . 10-הגענו ל מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מראש.   9-אבל אלי היה ב מר ניר קריסטל: 

 

 אתם רוצים להצביע עוד פעם?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ד.  כן. תספור נג מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה, עוד פעם.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 תספור עוד פעם.    מר ארז ברט: 

 

 מי נגד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד קודם כל.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 השאלה.  שאחד ישאל את   מר ארז ברט: 

 

 . 9 מר חיים ברוידא: 

 

 תודה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי נגד?  מר חיים גולדמן: 

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 9 גב' דבי סלוצקי: 
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 פשוט עם כל הצעקות זה קשה לספור.  מר משה עייאש לורן: 

 )מדברים יחד(  

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

 9 –נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

תיקון לחוק עזר לרעננה )הגנה על הצומח(, תשפ"ב את  לא לאשר  ב קולות  מועצת העיר החליטה ברו

– 2022 . 

 

 אוקיי, אישור תיקון לחוק עזר לרעננה מפגעי תברואה.  מר חיים ברוידא: 

 

 חבר'ה אבל להצביע בבקשה, שנוכל לספור.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 דברים על פסקת העונשין. אנחנו מ מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד מפגעי התברואה ברעננה?  מר חיים גולדמן: 

 

 בעד. מי נגד?   9 מר אריאל הילדסהיימר:
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חיים, אני בעד השמיטה ואתה נגד, ואללה יופי תאמין לי. אני מנעתי שיעשו   מר מיכאל רייזמן: 

 ואתה הצבעת בעד.  

 

 נגד.  9 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

 9 –נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

(, תשפ"ב מפגעי תברואהתיקון לחוק עזר לרעננה )את  לא לאשר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות  

– 2022 . 

 

 פרק ל"ב רעננה. – 2022 –אישור תיקון צו העיריות )עבירות קנס(, תשפ"ב . 10

 

 עבירות קנס.  אוקיי, אישור תיקון צו העיריות  מר חיים ברוידא: 

 

ביום   ו"ד תהילה סובל: ע העיריות    29.6.21אוקיי,  לצו  תיקון  העיר  במועצת  כאן  אחד  פה  עבר 

זמן   נכנס לתוקף לפני  בינתיים  וכנדרש למשרד הפנים לאישור.  עבירות קנס. הגשנו את זה כמקובל 

קצר חוק העזר מניעת רעש תשפ"ב, וגם אותו צריך להכניס לצו העיריות, וגם קיבלנו מספר הערות 

צדורליות לגבי צו העיריות. שוב, מדובר בתיקון פרוצדורלי כמו בתיקונים הקודמים, ולכן אנחנו  פרו

 מבקשים לאשר.  
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 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה התיקון?  מר חגי בורשטיין: 

 

 מה התיקון?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה התיקון?   מר ארז ברט: 

 

 תהילה מה התיקון?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

חוקי   עו"ד תהילה סובל:  כל  של  העונשין  סעיפי  כל  את  שמרכז  צו  בעצם  זה  העיריות  צו  שוב, 

 חדש.   העזר. אני מביאה אותו לפה בשנית בגלל שבינתיים נכנס חוק עזר

 

 מה שאת מביאה בעצם זה ספציפית לגבי משהו מסוים או באופן כללי?   מר חיים גולדמן: 

 

הכול מחדש, שמכיל, כולל כבר את כל השינויים בחוקי העזר   באופן כללי את עו"ד תהילה סובל: 

 גם כאלה שהתקבלו עכשיו לאחרונה. 

 

 לא הבנתי, סליחה לא מובן.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אנחנו לפני שנה מועצת העיר אישרתם תיקון צו העיריות, אוקיי?   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אוקיי.  מר חגי בורשטיין: 
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יוכלו לגבש. בינתיים נכנס חוק עזר,  זה עב עו"ד תהילה סובל:  ר לאישור משרד הפנים כדי שהם 

ניתן   תיקנו חוק עזר למניעת רעש, והוא התקבל לפני זמן קצר, לפני חודש או חודשיים. כדי שיהיה 

לאכוף אותו ולהתמודד עם מטרדי רעש, כדי שהעירייה תוכל לעשות את זה ולא רק משטרת ישראל.  

וק החדש, חוק העזר החדש שהתקבל, אל תוך צו העיריות. בנוסף קיבלנו  צריך בעצם להכניס את הח

עוד מספר הערות פרוצדורליות לגבי צו העיריות, זה שאישרתם לפני שנה, ולכן אני מביאה את הכול  

 במכלול חדש כאן פעם נוספת. 

 

   -זאת אומרת עכשיו המשטרה יכולה לאכוף את זה מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ואנחנו רוצים שלא רק המשטרה אלא גם פקח עירוני.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בדיוק, בדיוק.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 הבנו. אז שהמשטרה תמשיך לאכוף, פקח לא צריך לאכוף את זה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 בואו נתנגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 -נגדו. תמשיכו ללכת נגד הציבורנכון, תת מר חיים ברוידא: 
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 לא ביקשנו את ההנחיה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -יושבים פה אנשים ומסתכלים מר חיים ברוידא: 

   )מדברים יחד(

 

 מי בעד תיקון צו העיריות, אתה צודק, אתה צודק, אחריי המבול.   מר חיים ברוידא: 

 

אומ  מר ארז ברט:  שהאופוזיציה  מה  שכל  להגיד  בשולחן אפשר  חברים  פה  יש  נגד,  זה  רת 

 שגם היו אופוזיציונרים והצביעו נגד. 

 

  -אוקיי אישור תיקון צו העיריות מר חיים ברוידא: 

 

ראש העיר ברשותך, מבקשת את היועצת המשפטית להגיד שהיו הרבה מאוד  מר אריאל הילדסהיימר:

שהעירייה תאכוף את זה. רק   פניות של תושבים, לרבות באזור בית ראש הממשלה בציפמן, שביקשו

 לציין. 

 

   -והעירייה הייתה חסרת אונים, מכיוון עו"ד תהילה סובל: 

 

 רק לציין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שהסמכות לפקחים...   עו"ד תהילה סובל: 

 

רגע רק שאלה אחת הבהרה סליחה. הסמכות של הפקחים היא זהה לסמכות   מר חגי בורשטיין: 
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 של שוטר? 

 

 אני מדברת רגע על היכולת לתת קנס.  לה סובל: עו"ד תהי

 

 לא, ביכולת לתת קנס.   מר חגי בורשטיין: 

 

 כן. כרגע אין לפקח עירוני סמכות לתת קנס.   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -עוד שאלה, פקח עירוני מר חגי בורשטיין: 

 

  -איך זה נעשה בפועל, פקח הולך מר חיים גולדמן: 

 

 משטרה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה הוא עושה?   ר חיים גולדמן: מ

 

 שום דבר הוא לא יכול לעשות.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אפשר לעשות כתבי אישום, אפשר להגיש כתבי אישום, אבל קנסות לא ניתן עו"ד תהילה סובל: 

 

 את מדברת על רעש עכשיו?  מר חיים גולדמן: 

 

 למשל כן. למשל על רעש.   עו"ד תהילה סובל: 
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סמכות ן: מר חגי בורשטיי לו  יש  הפקח  יש    שאלה,  אם  אומרת  זאת  המקום,  את  לסגור  לבקש 

 רעש? 

 

 לא, אני לא מבינה מה משנה החוק. פקח ממילא...  : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

 רק לקנוס.  מר חגי בורשטיין: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ם, אוקיי. בכל מקרה הוא צריך שוטר כדי לסגור את המקו מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה כל סעיפי עונשין של חוקי העונשין... רק שנבין את המשמעות.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 זה... ונתמודד עם זה, מה נעשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שוב, זה בקשות של משרד הפנים.  עו"ד תהילה סובל: 

 

   -זה בקשות של משרד הפנים מי בעד תיקון צו העיריות עבירות קנס? מר חיים ברוידא: 

 

   -אני לא מבינה, אומרת לכם היועצת המשפטית שזה בקשות של משרד הפנים גב' ענבר הוכברג: 

 

 מה את לא מבינה? אנחנו מצביעים בעד.   מר ניר קריסטל: 
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 למה אתה מרים את הקול? גם אני יודעת לצעוק, תירגע.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 ים בעד.  אבל מצביע מר חגי בורשטיין: 

 

 אנחנו מצביעים בעד, מה את רוצה?  מר ניר קריסטל: 

 

 אז מה הבעיה?   מר חגי בורשטיין: 

 

 על הקודמים, על הקודמים, זה אותו דבר.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 לא, זה לא אותו דבר.   מר חגי בורשטיין: 

 

 זה לא אותו דבר.   מר ניר קריסטל: 

 

  -וקי העזר הקודמיםיש לי הערה לגבי ח גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה?  גב' ענבר הוכברג: 

 

 כי זה לא אותו דבר. זאת סמכות לפקחים.   מר ניר קריסטל: 

 

  -ניר, ניר גב' רונית ויינטראוב: 

 

נגד?   מר חיים ברוידא:  מי  נגד?  מי  העיריות?  צו  בעד תיקון  מי    2אוקיי חבר'ה אנחנו בהצבעה, 
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 נגד, כל השאר בעד.  

 

אני  גב' רונית ויינטראוב:  הקודמים.  העזר  בחוקי  העונשין  סעיפי  תיקון  לגבי  הערה  לי  יש  טוב 

מבקשת לטפל בחוקיות של החלטת מועצה בעניין כלי הפלסטיק. להביא את הכול מסודר, ואז אני 

 מבטיחה שאנחנו נצביע עם הכול, שנסדיר את הכול.  

 )מדברים יחד( 

 

   -של חוק עזר שאת חושבת שהוא ראוי... הצעה לסדר שתשב... תכתוב נוסח   גב' מיכל ברם:

 

  -לא סליחה, היא לא צריכה לכתוב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה את אומרת, את תשבי בבית תחשבי על רעיון ועכשיו...   גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  

 

 :הצבעה

  16 –בעד 

 2 –נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

קולות   ברוב  העיר החליטה  העיריות  צתיקון  את  לאשר  מועצת  קנס()ו  תשפ"ב  עבירות   ,–  2022  –  

   פרק ל"ב רעננה. 

 

 על שולחן המועצה.  2022הנחת דו"ח כספי רבעון ב' . 11
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 על שולחן המועצה. יוסי בבקשה.   2022אנחנו מניחים דו"ח כספי רבעון ב'  מר חיים ברוידא: 

 

 לכי תראי מה קורה בערים אחרות.   גב' מיכל ברם:

 

 יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

מסודרת.    גב' מיכל ברם: הצעה  תביאי  זה,  את  תשב תנסחי  היא  יעבוד,  אחר  שמישהו  לא, 

 -בבית תחשוב על רעיון

 

 נשלח אליכם.   2022של  הדו"ח לחציון הראשון מר יוסי מזרחי: 

 

 וכל האחרים יעשו ויעבדו.    גב' מיכל ברם:

 

 הדו"ח הזה נדון בוועדת כספים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה הדבר הכי מכוער שאמרת עכשיו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל זה ככה קורה. מה זה הצעה לסדר?   גב' מיכל ברם:

 

   -לא, זה הדבר הכי מכוער גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה הצעה לסדר?    גב' מיכל ברם:
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  -אין בו, זה חוסר התייחסות גב' רונית ויינטראוב: 

 

ל  גב' מיכל ברם: הייתי  הצעה  להגיד  רעיון,  להעלות  לבוא  היא  לסדר  הצעה  לשבת,  זה  סדר 

 -רוצה ש

 )מדברים יחד(  

 

  -אין לי בעיה, הייתי רוצה ש  גב' מיכל ברם:

 

 טוב חבר'ה קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -מי שעובר כאן על החוק זה הנהלת העירייה גב' רונית ויינטראוב: 

 

   כן, הנהלת העירייה. מר חיים ברוידא: 

 

 הנהלת העירייה שלא מממשת החלטת מועצה וזאת רק דוגמא אחת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -תאמיני לי, אני רוצה להגיד לך דבר אחד מר חיים ברוידא: 

 

שתוכל  גב' רונית ויינטראוב:  כדי  וחוט  לבן  כוס  לך  אתן  אני  בסדר,  אבל  אחת.  דוגמא  רק  וזו 

 סות זכוכית, את הלבן עשו טלפונים. להקשיב מעבר לקיר. אה את זה עושים מכו

 

 לפני שנייה הערת לה שהיא מדברת מכוער, וזה יפה.   גב' שחר גלי:

 

 אוקיי, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 
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 בסדר גמור. תגידי לי להגיע למצב של האזנות סתר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 מבקש לעזוב את רונית.  חבר'ה, חבר'ה, חברים, אני  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא שוק פה.    גב' שחר גלי:

 

 אני מבקש לעזוב את רונית קדימה, תסביר.   מר חיים ברוידא: 

 

  -טוב, אז סיימנו את החציון מר יוסי מזרחי: 

 

 איזה פחד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

בהכנסות   הראשון באיזון, כמו שאתם רואים. עמדנו ביעדי התקציב, אם זה מר יוסי מזרחי: 

נובע כמובן   ניתן לראות שבהכנסות עצמיות ביצענו אחוז פחות מהתקציב, הדבר  ואם זה בהוצאות. 

ביצענו גם  כלליות  בהוצאות  מאידך  אותה.  גבינו  וטרם  אושרה  שטרם  השמירה   4%  מאגרת 

 מיליון ₪,   12-מהתקציב. בחינוך הוצאנו יותר כ

 

ערת, אתה מדבר תמיד בקול שקט ואריאל כל הזמן  יוסי שנייה, אני נורא מצט  : אנה פוזמנטירגב' 

 מדבר באמצע ואני לא שומעת אותך. 

 

 אה אוקיי, אנחנו לא דיברנו.  מר חיים ברוידא: 
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 כי זה מפריע, יש לי הפרעות קשב וריכוז.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מבקש להיעתר לבקשתה של אנה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -א יודעת, הגזבר מדברתן כבוד, אני ל : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -אני מבקש להיעתר מר חיים ברוידא: 

 

  -ואתם כל הזמן בלה בלה בלה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אל תדאג את הישיבה הזאת אתה עוד תשמע הרבה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש להיעתר לבקשתה של אנה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ה עוד תעסוק בה הרבה.  את הישיבה הזאת את גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש איש מקצוע, נותן דיווח, הכין עבודה, אני לא רוצה לשמוע אותך כל הזמן.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 במיוחד בדקה מסוימת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר גמור, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תן לו כבוד.  : אנה פוזמנטירגב' 
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 יוסי קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

כ יוסי מזרחי:  מר הוצאנו  בחינוך  שאמרתי  כמו  זה    12-אז  כנגד  מהתקציב,  יותר   ₪ מיליון 

הגדלה גם  כ  קיבלנו  של  החינוך  עמדנו   6-במשרד  לסעיפים  בהתאם  חלקו  את  שמימן   ,₪ מיליון 

שירדנו   בתב"רים,  הזמניים  הגירעונות  של  בנושא  לבכם  תשומת  את  להסב  גם  רוצה  אני  בתקציב. 

 יליון ₪ בלבד גירעונות זמניים. זהו, זה הדו"ח לחציון הראשון. מ 14לסדר גודל של 

 

 אוקיי רייזמן כן. אתה לא רוצה?  מר חיים ברוידא: 

 

 מילה טובה, מילה טובה על צמצום הגירעון המשמעותי בתב"רים משהו? אין.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 קיבלתם גם עזרה לזה מהאופוזיציה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר גמור אוקיי תודה.   חיים ברוידא: מר 

 

 עזרה אמיתית, מישהו פה עצר את הטירוף אבל לא מספיק.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו יודעים שאת גאון כלכלי... ואנחנו נותנים לך את כל הקרדיט.   מר חיים ברוידא: 

 

 -אתה גאון גב' רונית ויינטראוב: 

 

   אל תזלזל באף אחד. מר חגי בורשטיין: 

 

 די, די, די.   : גב' דרורה כהן
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 .2/2020אישור מדיניות ההשקעות של העירייה בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים . 12

 

 אישור מדיניות ההשקעות של העירייה בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים.   מר חיים ברוידא: 

 

 טוב,  מר יוסי מזרחי: 

 

 זו גם עוד תכונה טובה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -כפי שידוע לכם לאור המצב מר יוסי מזרחי: 

 

 עוד תכונה טובה נוספה לו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית את מפריעה לגזבר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה אתה אומר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה ממך, בבקשה ממך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הבבלים מירושלים.  מה אתה אומר. אחד גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הנושא הזה כמו שאמרנו נידון בהרחבה בוועדת הכספים.  מר יוסי מזרחי: 

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 07.09.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 83 
 

 אני מבקש להפסיק להפריע לרונית, ליוסי. קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 איזה פליטת פה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 זו לא הייתה פליטת פה. זה ממש לא הייתה פליטת פה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מזלך שפרויד כבר איננו.   קריסטל: מר ניר 

 

 כן, פרויד איננו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 זו ממש לא הייתה פליטת פה, קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

אליכם.  מר יוסי מזרחי:  שנשלחה  כפי  ההשקעות  מדיניות  את  לאמץ  מבקשים  אנחנו  טוב, 

ידי חוזר מנכ"ל. לאור מה שקורה  על  יודעים היום בשוק    למעשה מדובר במדיניות שמוכתבת  אתם 

הריביות, בנושא ההצמדה למדד, מתוך רצון לשמור ערכו הריאלי של עודפי התזרים הזמניים שיש 

לרשותנו, אנחנו מבקשים לבצע את ההשקעות על פי המדיניות כפי שהיא מועברת פה. שזה למעשה  

בדירוג    15%לה, ועד  ומע  Aבאג"ח קונצרני בדירוג    25%, עד  125מהסכום במניות מדד ת"א    10%עד  

AA    ומעלה למעשה יהיו בפיקדונות או באג"ח מדינה. בסופו של יום המטרה   50%ומעלה. והיתרה

היא כמו שאני אומר לשמור על הערך הריאלי. כפי שאנחנו עדים היום, יתרות זכות היום לא נושאות  

נושאות ריבית שולית  as isריבית. גם הפיקדונות עצמם   נושאות ריבית,  זו הדרך היחידה  לא  ולכן   .

 שלנו לשמר את...  

 

 אני רוצה להעיר משהו בנושא הזה.  מר מיכאל רייזמן: 
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 אוקיי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

יוסי, כשאנחנו לקחנו הלוואה לצורך תביעה עומדת של העירייה, על שטחים   מר מיכאל רייזמן: 

מ שהיה  אני מבין  הפתוחים.  של השטחים  התביעה  על  הכסף  פתוחים,  רוב  זה  הזה,  הכסף  על  דובר 

   -שעדיין עומד כיתרות של העירייה. העירייה

 

בהם  מר יוסי מזרחי:  להשתמש  צריך  שעדיין  מהשבחה  גבייה  גם  זה.  רק  לא  זה,  רק  לא 

 לתב"רים. 

 

 גם גבייה מהשבחה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שעוד לא הגיעו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ף.  שהגיעו, שיש לו כס   דובר:

 

אנחנו בזמנו כשלקחנו את ההלוואה, אמרנו שבמידה וחלק מהכסף הזה לא   מר מיכאל רייזמן: 

נשתמש בו אנחנו נבצע החזר של ההלוואה. אז אני חושב שמן הדין, מכיוון שזאת הייתה התחייבות 

 למועצת העיר, ברגע שיישארו יתרות מאותה הלוואה, ולא נצטרך לשלם את הכסף הזה, אז נחזיר את 

ההלוואה או חלקה, זאת ההתחייבות שלנו כאן במועצת העיר. אז זה דבר אחד שאני חושב שצריך 

שהיום   חושב  אני  לעירייה,  שיש  כספים  יתרות  כספים,  לגבי  לזה,  בנוסף  זאת  לעומת  להיעשות. 

בפיקדונות יומיים. ואני לא חושב שהעירייה צריכה    2%-בפיקדונות יומיים אפשר לקבל אפילו יותר מ

ובמניות  ל בבורסה  להשקיע  עכשיו  שנכנסים  מצב  שהוא  לאיזה  היום  10%  –  125היכנס  של  השוק   ,

הוא שוק מאוד מאוד תזזיתי. ביום שתצטרך את הכסף יכול להיות שיהיה לך פחות. אני חושב שזה  
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עסק לא אחראי ללכת ולהשקיע את הכסף לא במניות ולא באגרות חוב. אף אחד מאיתנו לא יודע מה  

יתרה  יעשה. יש  כולנו חיים לפי הריבית של האמריקאים. אני חושב שמה שצריכים לעשות  .. אנחנו 

חלק  שנלקחה,  ההלוואה  את  להחזיר  מהלוואה  כחלק  כסף,  של  יתרה  יש  אם  כל  קודם  כסף,  של 

את   לקחנו  זה  סמך  על  הציבור,  אל  שלנו  התחייבות  הייתה  זו  אחד.  דבר  זה  שנלקחה  מההלוואה 

חוש ואני  בפיקדונות  ההלוואה.  אותה  להשקיע  שצריך  חושב  אני  אותה,  יש  אם  הכסף  שיתרת  ב 

ריבית שולית כמו שאתה אומר, מכיוון שהריביות שלנו   ולא  יפה,  ריבית  לקבל  היום אפשר  יומיים. 

 -אתה יודע

 

יש לי שאלה, לפני שאתה מדבר. ההלוואה שלקחנו באיזה ריבית? היא צמודה   מר ארז ברט: 

 למשהו?  

 

 . 0.85%פריים, פריים מינוס  מזרחי: מר יוסי 

 

  -0פריים   מר ארז ברט: 

 

 . 0.85% מר יוסי מזרחי: 

 

 התחייבנו לציבור.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אחר כך תצטרך להחזיר  מר ארז ברט: 

 

 מחזירים רגע.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אז יהיה יותר קשה לקחת הלוואה.   מר ארז ברט: 
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רוצה מר יוסי מזרחי:  אני  והחזרי   אז  כנגד,  שנלקחה  ההלוואה  בנושא  כל  קודם  לך.  להשיב 

  -הארנונה

 

 לא החזר, החזרי...   מר מיכאל רייזמן: 

 

כן, כן, החזרי הגבייה. אנחנו עדיין בהליכי החזרים. כלומר אנחנו מחזירים כל  מר יוסי מזרחי: 

ר ההלוואה הזאתי כולה  מיליון ₪, ואנחנו ממשיכים להחזיר. כלומ  10-הזמן. עד היום החזרנו קרוב ל

   -תמומש ותוחזר

 

 תוך כמה זמן?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -בטווח של כשנה מהיום לצורך מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪?  10עד היום החזרנו  מר ניר קריסטל: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪?   36-מתוך ה מר ניר קריסטל: 

 

   -התחייבות שלך, רגע, רגעשנה מהיום? זאת  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה כל הסיפור?   מר ניר קריסטל: 
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 מה זה כל הסיפור?   מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪?   36מיליון ₪ מתוך  10זה כל מה שהחזרנו  מר ניר קריסטל: 

 

התהליך הוא תהליך ארוך, התהליך של החזרים זה תהליך ארוך, כי כל דבר   מר יוסי מזרחי: 

 .  כרוך במדידות ובבדיקות

 

 אז למה שתוך שנה אתה תגמור את ההחזרים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪ השנה.  26איך תגמור עוד  מר ניר קריסטל: 

 

  -אם תקשיבו מר יוסי מזרחי: 

 

 להגדיל את התשלומים.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

  -שנייה אבל מיכאל, אבל מיכאל אם נצטרך בעוד שנה לשלם  מר ארז ברט: 

 

 אני לא אמרתי לא.   מר מיכאל רייזמן: 

 

קשה   מר ארז ברט:  יותר  יהיה  התביעה,  את  לשלם  שנתיים  עוד  שנה  עוד  נצטרך  אם  רגע, 

 לקחת את ההלוואה.  

 

היום.  מר מיכאל רייזמן:  הכסף  את  לשמור  איפה  אומר  אני  זה.  את  שנחזיר  אמרתי  לא  אני 
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אפשר להחזיר, להחזיר. אם אפשר להחזיר את   אמרתי מה שאפשר להחזיר, להחזיר. אני אמרתי אם

  -ההלוואה

 

 למי להחזיר?  מר יוסי מזרחי: 

 

  -אמרתי אם אפשר להחזיר  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... אם יש יתרה.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אמרתי אם יש יתרה אפשר להחזיר אותה את ההלוואה מר מיכאל רייזמן: 

 

  -ואהאי אפשר להחזיר את ההלו מר יוסי מזרחי: 

 

 קיבלתי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 צריך אותה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אוקיי, קיבלתי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

גם   מר יוסי מזרחי:  הפיקדונות.  של    2%נושא  במדד  מינוס  5%היום  אומר  זה  שאנחנו    3%, 

לעשות  לא  הכסף,  של  הריאלי  ערכו  על  לשמור  נועד  הוא  שאמרנו,  כמו  הזה  התיק  ולכן    מפסידים. 

   -רווחים. אבל לשמור

 

 יוסי, לא לטווח קצר. לא לטווח קצר.  מר מיכאל רייזמן: 
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  -רגע, רגע מר יוסי מזרחי: 

 

 יוסי, זה כסף...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא לטווח קצר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... ורגע נגיד, נצטרך עוד...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ווח קצר. כן, כן. אבל זה לא לט מר מיכאל רייזמן: 

 

עובדים על בסיס תזרים שאנחנו מכינים   מר יוסי מזרחי:  רגע דקה, בגלל זה אנחנו  רגע,  רגע, 

חודשים קדימה, בהם אנחנו משתמשים כעת.    Xקדימה. ואנחנו משתמשים בעודפים שאנחנו רואים  

ופורע. בנוסף לכך, אם נכנס זה הזמן להיכנס. כיום השוק    לא למה שנצטרך בעוד חודש אני מפקיד 

   -למטה. היום השוק, מחירי האג"חים כבר

 

 מה אתה נמצא בקזינו יוסי בחייך.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אנחנו מלווים פה ביועץ השקעות. יש יועץ השקעות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בסדר,... בקזינו, אל תשחק בקזינו.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אנחנו לא משחקים בקזינו.  מר יוסי מזרחי: 
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 יוסי רגע שנייה,   ם ברוידא: מר חיי

 

 זה קזינו.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אנחנו נצמדים פה להמלצות משרד הפנים.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, לא, משרד הפנים אומר מה מותר, הוא לא אומר תעצור.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -חוזר מנכ"ל משרד הפנים מר חיים ברוידא: 

 

 בעד להשקיע כך, אלא בעד לאפשר להשקיע ככה.   אנחנו מצביעים לא  מר ארז ברט: 

 

 כן בדיוק.  מר יוסי מזרחי: 

 

אני לא רוצה לאפשר ככה, מה זאת אומרת? אני לא מאפשר, אני לא משחק  מר מיכאל רייזמן: 

 קזינו. 

 

  -משקיעים לפי  מר ארז ברט: 

 

 אני לא הולך לשחק קזינו.   מר מיכאל רייזמן: 

 

שור מדיניות ההשקעות של העירייה בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד  מי בעד אי מר חיים ברוידא: 

 הפנים? 
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 . 9מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

יועץ ההשקעות   מר ניר קריסטל:  ואני אשמח שתביאו את  חייב להגיד לכם שאני לא משוכנע, 

 שירחיב על הסיפור הזה, כי אני לא השתכנעתי.  

 

 עוד פעם, אנחנו לא מצביעים איך להשקיע.    : מר ארז ברט

 

 אתה לא מצביע?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, אני נגד.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי נמנע?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אשמח שתביאו באמת יועץ השקעות...   מר ניר קריסטל: 
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 :עההצב

  9 –בעד 

 3 -נגד 

  6 –נמנע 

 החלטה: 

מדיניות ההשקעות של העירייה בהתאם לחוזר מנכ"ל  את    לאשרמועצת העיר החליטה ברוב קולות  

 .  2/2020משרד הפנים 

 

 , על רקע קושי בגיוס כח אדם כמפורט בחומר המצ"ב  70אישור לקליטת תומכת הוראה מעל גיל . 13

 . 4/2014ד הפנים ובהתאם לחוזר מנכ"ל משר      

 

, על רקע קושי בגיוס כח 70אישור לקליטת תומכת הוראה מעל גיל    13סעיף   מר חיים ברוידא: 

  -אדם

 

 דרך אגב אחת לרבעון מגישים דיווח על הממצאים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ברור.  מר מיכאל רייזמן: 

 

גיל    13סעיף   מר חיים ברוידא:  קע קושי בגיוס כח  על ר  70אישור לקליטת תומכת הוראה מעל 

מ  הפנים  משרד  מנכ"ל  לחוזר  ובהתאם  בזה,  המצורף  בחומר  כמפורט  ממנכ"ל  4/2014-אדם  אבל   .

 העירייה להסביר.  

 

מנכ"ל   מר אריאל הילדסהיימר: לחוזר  בהתאם  לאור 4/2014בקצרה  שירות  ועדת  להמלצת  בהמשך   ,
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 נשלחו אליכם. שפרטיה  הקושי הרב בגיוס תומכי הוראה. מבקשים לקלוט את העובדת

 

 מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני בעד.  מר ניר קריסטל: 

 

 פה אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

 תומכת ההוראה אני בעד.   מר ניר קריסטל: 

 

, על רקע קושי 70תומכת הוראה מעל גיל  לאשר קליטת    בעד(    18)  החליטה פה אחדמועצת העיר  

 . 4/2014התאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים בגיוס כח אדם כמפורט בחומר המצ"ב וב

 

 אישור הארכת כהונת חברי דירקטוריון תאגיד מי רעננה. . 14

 

מבקש  14סעיף   מר חיים ברוידא:  רעננה.  מי  תאגיד  דירקטוריון  חברי  כהונת  הארכת  אישור   ,

אליכם  נשלחו  החיים  קורות  רעננה.  מי  בתאגיד  הבאים  הדירקטוריון  חברי  כהונת  הארכת  לאשר 

חברי מ כהונת  הארכת  אישור  בעד  מי  גל.  וסמדר  שאול  אבי  הטבלה,  את  מקריא  אני  כנדרש.  ראש 

  -דירקטוריון מי רעננה כפי שצוין

 

 אחד, אחד, שם שם.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 
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 שם שם.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אבי שאול מר חיים ברוידא: 

 

  -ני ההצבעה יש לי שאלהרגע לפ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע לפני ההצבעה אני גם רוצה להגיד משהו.   מר ניר קריסטל: 

 

 ליועצת המשפטית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

יש לי שאלה, יש התייחסות לנושא של זיקה פוליטית? אני כבר שאלתי את זה  גב' רונית ויינטראוב: 

ואף פעם לא קיבלתי תשובה. ממה שאני ידעתי נפסלו מועמדים על    גם כשהיה את המינוי הראשון,

הפנים,   שבמשרד  העיר  ראש  של  ברשימה  שנמצאים  במועמדים  מדובר  פה  פוליטית.  זיקה  של  רקע 

   -וברשימה למועצת העיר, רשימתו למועצת העיר ולא נבחרו למועצה, אבל הם עדיין ברשימה

 

   -חלק מהאנשים שיושבים מר חיים ברוידא: 

 

מבקשת  גב' רונית ויינטראוב:  אני  אז  בחירות.  במטה  פעילות  רקע  על  שפסלו  יודעת  אני  בשעתו 

   -שהנושא שוב ייבדק, ואני מבקשת לדעת האם זה הוצהר בטופס בקשת

 

 דרך אגב זה לא הוצג לנו... הראשוני שלהם לפני שנים.  מר ניר קריסטל: 
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 -שימה והפכה אחר כך להיותחדווה פולנסקי הייתה אצלך בר מר חיים ברוידא: 

 

 משרות אמון זה מותר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 משרת אמון ואצל סגן אין, אין אצל סגן.   מר חיים ברוידא: 

 

   -לסגן יש משרת אמון גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין לסגן אמון.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה פשוט כרגיל מדבר בלי לדעת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש לה סגן אחד.  14לפי סעיף  יר קריסטל: מר נ

 

הדירקטוריון  מר חיים ברוידא:  חברי  כל  מדברת.  שאת  לפני  שלך  הקרן  על  טוב  טוב   ...

  -הקודמים

 

   -אתה פשוט לא יודע, אתה פשוט לא יודע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היו אנשים מעורבים, אני יודע מצוין יותר טוב ממך.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא נכון, אתה פשוט מדבר שוב...  רונית ויינטראוב: גב' 
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 חבר'ה אתם רשאים להצביע נגד, תצביעו נגד, אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תצביעו נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

  -היא שאלה שאלה את היועצת המשפטית, בואו ניתן  מר ניר קריסטל: 

 

בניגוד   גב' רונית ויינטראוב:  להיות  לא  כדי  לצאת  רוצה  אתה  המשפטית.  היועצת  את  שאלתי  אני 

 עניינים? 

 

 זה דרך אגב לא נאמר לנו לפני שנים בהצבעה הראשונית.  מר ניר קריסטל: 

 

 אז הנה בואי בבקשה קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

זיקה עסקית  לשאלתך רונית, נבחנות מספר זיקות לרבות זיקה פוליטית, גם   עו"ד תהילה סובל: 

לבחינת   הוועדה  זה  שמחליט  ומי  רעננה.  מי  יועמ"ש  אלא  אני,  לא  זה  הזיקות  את  שבודק  מי  וכו'. 

את   מזמינים  החומרים,  כל  את  בוחנים  להם  שמוצגים  השאלונים  בסיס  שעל  אלה  הם  מינויים. 

  -המועמדים, דנים. זה לא בשולחן

 

   -אז אני מבקשת ממך גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -... לא קיבל את המידע הזה, כמו שאנחנו לא קיבלנו  ריסטל: מר ניר ק
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 חברים אני רוצה רק להזכיר לכם. רייזמן, אתה הצבעת בעד, ניר הצביע בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 ודאי, כי אתה לא גילית... חברי הרשימה שלך.   מר ניר קריסטל: 

 

 היית איתה במטה אוקיי בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא...  רייזמן: מר מיכאל 

 )מדברים יחד(  

 

 אני ידעתי שהיא פעילה, שהיא ברשימה שלך?   מר ניר קריסטל: 

 

 תפסיק להיות תמים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני יודע...?  מר מיכאל רייזמן: 

 

שצוין   מר חיים ברוידא:  כפי  רעננה  מי  דירקטוריון  חברי  כהונת  הארכת  אישור  בעד  מי  אוקיי, 

 אול מי בעד? לעיל? מי בעד? אבי ש

 

 דרך אגב אם הייתי יודע את זה אז, לא הייתי בחדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבי שאול מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נמצאים שמה.  מר חיים ברוידא: 
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 אבי שאול מי בעד? רק להצביע.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 גם אבי שאול יש בעיה איתו?   : גב' דרורה כהן

 

 כן.  נטראוב: גב' רונית ויי

 

 כן, ברשימה שלו.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי חסר?  7 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 7 מר חיים ברוידא: 

 

  -איש ראוי מאוד, אבל יש פה משהו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד.   9אין בעיה בסדר גמור. מי נגד? מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנע.  1  מר ארז ברט: 

 

 ע, יש גם נמנע.  רג מר ניר קריסטל: 

 

 נמנע.   1-נגד ו 8 עו"ד תהילה סובל: 

 

 נמנע.  1נגד,  8נמנע.  1אוקיי  מר חיים ברוידא: 
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 מי נמנע?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, מי מאשר הארכת כהונת חבר דירקטוריון?   מר חיים ברוידא: 

 

 .  8, 7כן, לא עבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 קול...  ... בפרוטו  מר ארז ברט: 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 8 -נגד 

  1 –נמנע 

 החלטה: 

קולות   ברוב  החליטה  העיר  לאשרמועצת  מי את    לא  תאגיד  דירקטוריון  כחבר  שאול  אבי  כהונת 

 רעננה. 

 

אגב סמדר הגישה התפטרות מהסיעה, אבל זה בטח לא מה שיעשה לכם את  מר חיים ברוידא: 

 ריון סמדר גל? השינוי. מי בעד הארכת כהונת חברת הדירקטו

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה זה עוזר?   : גב' דרורה כהן

 

 לא, הם חברי דירקטוריון את מבינה. אבל זה לטובת הציבור.  מר חיים ברוידא: 
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 בעד. מי נגד?   7 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה? למה אתה מתנגד? סתם מעניין.   : גב' דרורה כהן

 

 נשים ברשימה שלו.  הם א מר ניר קריסטל: 

 

 כי הם היום קמו כרגיל על צד שמאל.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 כרגיל על צד שמאל.   מר חיים גולדמן: 

 

 היא לא ברשימה אבל ניר.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 היא ברשימה שלו.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא.  גב' ענבר הוכברג: 

 

   -אבל זה לא משנה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היא דירקטורית מכהנת.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 היא דירקטורית והוא דירקטור מכהנים,  מר חיים ברוידא: 
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 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

   -ואתם עושים את זה עוד פעם מתוך שיקול פוליטי מר חיים ברוידא: 

 

 נכון, נכון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נכון, נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה יודע מה זה אחד הדברים שנבדקים במשרד הפנים נטראוב: גב' רונית ויי

 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 10 -נגד 

  0- –נמנע 

 החלטה: 

 כהונת סמדר גל כחבר דירקטוריון תאגיד מי רעננה.  את  לא לאשרמועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 הצגת פרויקט שדרוג אחוזה.  .15

 

   פרויקט שדרוג אחוזה. מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו נקבל על זה תשובה ממשרד הפנים.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 חדווה פולנסקי, חדווה פולנסקי את זוכרת אותה הייתה ברשימה שלך?   מר חיים ברוידא: 

 

  -אדוני גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את זוכרת אותה?   מר חיים ברוידא: 

 

ל אותה, לך תגיד לה שהיא לא הייתה  משרת אמון מקורב, משרת אמון, תשא גב' רונית ויינטראוב: 

 חוקית. גם לאבא שלה לך תגיד את זה. 

 

 היא יודעת.  מר חיים ברוידא: 

 

   -חיים אני מציע  מר ארז ברט: 

 

 לא, לא, אתה, אתה תלך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תקשיב רגע, למי שיש קרן שלא ידבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 -כבודם של אנשים  מר ארז ברט: 

 

  -אני מבקש ממהנדס העיר חיים ברוידא:  מר

 

 אל תדבר שטויות.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 להציג את הפרויקט, חיים בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לך תבדוק עם היועצת המשפטית את הדברים האלה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די, די, בסדר, בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 גיע משרת אמון, נכון? לסגן מ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הבנו אותך.  מר חיים ברוידא: 

 

 אנשים פוליטיים באים במשרת אמון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חיים דבר. ורד בראש הייתה לא פוליטית, ממש לא.   מר חיים ברוידא: 

 

 היא לא הייתה בשום רשימה, מה אתה מדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא הייתה קרובה.  בסדר. היא מר חיים ברוידא: 

 

 היועצת המשפטית לממשלה היא גם לא פוליטית.    : גב' דרורה כהן

 

 עזבי.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה הדיון שדרשנו בישיבה הקודמת.  מר ניר קריסטל: 
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 כן, נכון.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 חיים, אם אין השפעות להצבעה שלנו אז אולי נלך.    : גב' דרורה כהן

 

 שאם לא היינו דורשים אותו, זה לא היה מגיע.   מר ניר קריסטל: 

 

עיר. מדברים   מר חיים ברוידא:  ישיבת מועצת  יש  כל חודש  ככה,  אני אסביר לך  בואי  תקשיבי 

 הולכים הביתה, והדבר ממשיך. כך שהבחינה הזאת צריך לעבור את זה דרורה. 

 

 לא, אני יכולה...    : גב' דרורה כהן

 

   -ת אומרת שאתה לא צריך גם את ההצבעות שלנו בעד, דברים יכוליםאה זא גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אתם יכולים להצביע מה שאתם רוצים, העיר תמשיך להתנהל אתכם מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה מדבר על שדרוג אחוזה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . םובלעדיכ מר חיים ברוידא: 

 

מיליון ₪. אתה    137משרד התחבורה הבטיח לנו?  מיליון ₪ ש  100איפה מעל   גב' רונית ויינטראוב: 

  -שופך

 

 העיר תמשיך להתנהל איתך ובלעדיך.  מר חיים ברוידא: 
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אנשים   גב' רונית ויינטראוב:  שם  על  שמות  בוחר  אתה  כן,  מיליונים.  פה  שופך  אתה  מיליונים,  פה 

   -בלי לעבור במועצת העיר

 

 חברים מהנדס העיר בבקשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -אתה מוציא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אדוני, לידיעתך גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אל תפריעי מר חיים ברוידא: 

 

או   גב' רונית ויינטראוב:  ציבורית,  לתחבורה  רעננה  של  הסיכוי  את  קובר  שהוא  או  הזה  השדרוג 

 מיליונים.  שמשרד התחבורה יכפה עליך ואז אתה קובר פה

 

 אני נצמד לדבריו של אחד מהאופוזיציה שאמר אנחנו ננתץ את הנת"צ.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני יכול להעיר הערה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה אומר?   מר ניר קריסטל: 
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העיר.   מר מיכאל רייזמן:  של  מקצועיים  אנשים  פה  ונמצאים  העיר,  מהנדס  פה  לא נמצא  הם 

שאני חושב על ראש העיר, ועל מה שהוא חושב עליי. תנו לו להגיד את דבריו    אשמים בטח לא במה

 מה שיש לו להגיד, הם אנשים מקצועיים, אחר כך נעשה מה שאנחנו רוצים בינינו. 

 

 יפה מאוד.   : גב' דרורה כהן

 

של שדרוג אחוזה   תודה רבה. חברים ברשותכם אני רוצה להציג את התוכנית מר חיים מלמן:

ברחוב  עומק  ושדרוג  לשיקום  שנתית  רב  תכנית  מקדמת  רעננה  עיריית  כאמור  שנתבקשתי.  כפי 

אופניים,   שבילי  גינון,  תאורה,  עבודות  שכוללים  אלמנטים  של  רחב  מגוון  כוללת  התוכנית  אחוזה. 

. כאמור, ולא  שדרוג מסעות ומדרכות, שדרוג של ריהוט רחוב וכיוצא בזה. התוכנית מתרכזת באזור..

ק"מ פחות או יותר, בו הולכים   1.6לאורך כל אחוזה. אנחנו מדברים על מקטע שמשתרע לאורך של  

למספר   ומחלוקת  שנתית,  רב  תכנית  היא  עצמה  התוכנית  שאמרתי  כמו  רגל.  הולכי  אלפי  יום  מידי 

תו השנה. הוא  שלבים. שלב א' עד שלב ד', כששלב א' אנחנו מדברים על שלב שאנחנו התחלנו לבצע או

ו א'  שלב  לנו  יש  תאורה,  -ו  0או    1א'  -מחולק,  גופי  החלפת  אוטובוס  תחנות  שדרוג  על  שמדובר  א', 

מיליון ₪. הדבר הזה כבר נעשה. וכרגע    2מנל"ג ללד, הקמת פינות ישיבה ומתחמי בילוי בהיקף של  

. בעצם שיפור אנחנו מתרכזים בשלב א' של הפרויקט עצמו שהתחלנו לבצע אותו ממש בימים אלה

של   באורך  וז'בוטינסקי  ארלוזורוב  אופניים    500מקטע  שביל  זה  שלו  הביצוע  ותחולת  אורך.  מטר 

מיליון ₪. שלב ב' שמיועד   12שדרוג ריצופים, ריהוט רחוב, גינון, עמודי תאורה כיוצא בזה בהיקף של  

בשנת   כ  2023להיות  של  באורך  וארלוזורוב  היסוד  קרן  ז'בוטינסקי  של  ובהיקף   630-במקטע  מטר 

של   ל  9שכספי  שנתית  הרב  לתוכנית  שמיועד  האחרון,  השלב  ג'  ושלב   .₪ קרן   2024-מיליון  במקטע 

 מיליון ₪.  8-מטר אורך ועלות הביצוע כ 500-היסוד הגדוד העברי, אורך המקטע כ

 

 מה הוא כולל?    מר ארז ברט: 
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 תכף אנחנו נגיע לזה.   מר חיים מלמן:

 

 הוא מגיע לזה, הוא מגיע לזה.  ר:מר אריאל הילדסהיימ 

 

  -כי בטבלה זה לא הופיע. בטבלה הופיע  מר ארז ברט: 

 

 שביל אופניים, שדרוג ריצופים, ריהוט רחוב, גינון, עמודי תאורה וכיוצא בזה.   מר חיים מלמן:

 

 וזה נכון לכל שורה כאילו?   מר ארז ברט: 

 

כ מר חיים מלמן: כולל את  בעצם  הוא  הזה  ושלב  כן. הדבר  שזה    0ל שלושת השורות האלה, 

השלב הרוחבי שבעצם נעשה לכל המקטע, יעשו שדרוג לתחנות אוטובוס, החלפת גופי תאורה, הקמת 

 פינות ישיבה ומתחמי בילוי, וקרצוף וריבוד.  

 

 ?  רגע, רגע, אתה יכול לחזור לשקף הקודם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה.  מר חיים מלמן:

 

 זה מתחילים עכשיו מארלוזורוב עד ז'בוטינסקי?   טראוב: גב' רונית ויינ

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

 בגדה הדרומית כן.   מר אריאל הילדסהיימר:
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בעין  מר חיים מלמן: אותם  ומרגישים  אותם  רואים  שכבר  דברים  אפס,  שלב  לגבי  זה  טוב, 

כפי שציינתי קודם, חלק מהר וגופי התאורה  כל החלפת התחנות  שיפור  לאורך הרחוב.  עבר  גם  חוב 

זה    0וקרצוף וריבוד וגם זה כולנו נוסעים במקטעים החדשים האלה מידי יום. עוד דבר שנעשה בשלב  

רונית   לפרט ברשותכם את השלבים עצמם.  רגע  רוצה  ואני  ובילוי לאורך הרחוב.  גינות חמד  הקמת 

צעים כרגע. תראו,  כמו ששאלת אני אעבור פה על השלב הזה, ואני אפרט אותו בעצם מה אנחנו מב

ל אותו  חילקנו  אנחנו  הזה  ל  2-השלב  בעצם  א',  לשלב  באוגוסט  2א'  -ו  1א'  -שלבים,  בעצם    2022. 

הזאתי  העבודה  במסגרת  ז'בוטינסקי.  ארלוזורוב  רחוב  מקטע  את  מתחילים  אנחנו  היום  דהיינו 

רך כל הרחוב,  תחולת הביצוע, אנחנו מדברים על החלפת הריצופים, קרצוף וריבוד בכלל הרחוב לאו

  -שדרוג של ריהוט גן, ביצוע שיפורים גיאומטריים ובטיחותיים בצמתים הנבחרים. המשך

 

 למה הכוונה? תן לי דוגמא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -למה? לביצוע של שיפורים  מר חיים מלמן:

 

 שיפורים גיאומטריים בצמתים הנבחרים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ר צמתים אנחנו מזיזים אבני שפה בשביל לשפר... מדרכות או לשפר את  במספ מר חיים מלמן:

  -הפניות בחלק מהרחובות. זה נעשה בצורה מאוד מאוד נקודתית ולאור תכנון, זה לא משהו

 

 בר אילן.  –סאלד, אחוזה  –אחוזה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

הולכים   גב' מירב מאיר:  אתם  החצייה,  מעבר  את  שביטלתם  גם אחוזה...  זה  את  לבטל 

הגדוד העברי? זאת אומרת איפה שאין רמזורים, אתם הולכים לבטל    –בר אילן ואחוזה    –באחוזה  

 את האפשרות להולכי רגל שם? 
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   -ההיפך, הולך להיות שם שיפור גיאומטרי. הפנייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ממש לא.  מר חיים מלמן:

 

 וב.  הפנייה מאחוזה לרח מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני מדברת על הולכי רגל, הולכי רגל שייכנסו במעבר החצייה גב' מירב מאיר: 

 

  -יהיה מעברי חצייה, יהיו מעברים מר חיים מלמן:

 

 כרגע זה מבוטל, אז זה יהיה?  גב' מירב מאיר: 

 

 את מדברת על סאלד?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן.  גב' מירב מאיר: 

 

אמור  החל מר אריאל הילדסהיימר: לא  זה  ציבור,  שיתוף  שעשו  אחרי  תנועה,  ועדת  של  נקודתית  טה 

 להיות במקומות האלה.  

 

א'   מר חיים מלמן: שבשלב  לציין  רוצה  רק  אני  כחלק    2עכשיו  העומק,  משיפוץ  כחלק 

מהפרויקט הזה, אנחנו מדברים על השלמת עבודות של חברת חשמל והשלמת שביל לאופניים בהיקף 

אם    4של    .₪ השטחים  מיליון  בעצם  זה  הירוקים  הקטעים  כל  א',  שלב  על  רגע  מסתכלים  אנחנו 

רחוב  את  המערבי  בחלק  שמאל  בצד  ארלוזורוב,  רחוב  את  ימין  בצד  רואים  שאנחנו  לפיתוח, 
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ב הירוקים  המקטעים  כל  לגעת   2-ז'בוטינסקי.  הולכים  שאנחנו  השטחים  בעצם  זה  האלה  הצדדים 

ולשפר  בהם,   הריצופים  את  שמה  בטיחות,  ולהחליף  בהיבטי  כמובן  וגם  הרחוב,  של  הנראות  את 

 שבגדה הדרומית מתוכנן שביל אופניים שיהיה בהמשך. 

 

  -מה זה זכות דרך? תחזור רגע לא ראיתי : אנה פוזמנטירגב' 

 

בבקשה. זכות דרך זה בעצם השטח שנמצא בבעלותנו, בבעלות העירייה ולא  מר חיים מלמן:

ר לזכות הדרך הם שטחים שהם לא חלק מהפרויקט, הם נמצאים בבעלות פרטית. כל השטחים שמעב

בידיים פרטיות. אנחנו מגיעים ברוב המקומות ממש עד לחלון הראווה של החנויות. בחלק מהמקרים  

איפה שיש... ומדרגות, לדוגמא באזור של בנק דיסקונט וכאלה, שמה זה לא יהיה חלק מהביצוע. אבל  

 אה אנחנו נמצאים ממש עד לחלונות הראווה. בחלק ניכר מהמקומות כמו שאת רו

 

 מה למשל את האדניות האלה וזה הם נשארות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא כולם, לא כולם.   מר חיים מלמן:

 

במסגרת   גב' רונית ויינטראוב:  אפשרות  יש  שאלה,  לי  יש  אבל  מפגע תברואתי.  להיות  הופך  זה  כי 

יקשיב, העיר  שראש  וכדאי  הזה,  אני   השדרוג  להיכנס,  מוזנח,  תחום  זה  יכולה,  בסוף  העירייה  כי 

  -אחכה שראש העיר יקשיב, כי

 

 אני מקשיב, אל תדאגי לי, אני מקשיב.  מר חיים ברוידא: 

 

לתוך  גב' רונית ויינטראוב:  להיכנס  אפשר  אם  לשאול,  רציתי  שאני  מה  קשב.  חלוקת  לך  אין  לא, 

שלהם הראשון  לחצי  לפחות  הוותיקים,  טיפול  הרחובות  אין  מדרכות,  של  בטיחות  בעיות  המון  יש   .
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-פשוט בגיזום השורשים, אין טיפול פשוט באריחים. יותר מידי אנשים מספרים על נפילות מעידות, ב

   -הגדות של אחוזה 2

 

 אנחנו מנסים לתקן את מה שלא עשו בקדנציות קודמות.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מנסה לדבר לטובת העיר.  שנייה, אל תתריס,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא מתריס אני רק מסביר לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 תפסיק להתריס.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

... בתקופה שהיית סגנית ראש העיר הייתם צריכים לטפל בזה, לא טיפלתם,   מר חיים ברוידא: 

 אנחנו מנסים לטפל.  

 

חיכית   : אנה פוזמנטירגב'  למה  ב  שנים?  4חיים,  בית  חוגי  כל  הרי  שמהיום   2018-אתה  אמרת 

   -הראשון שלך...

 

 אנחנו כל הזמן עובדים על זה.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

אז הנה אנחנו כאן, הנה אנחנו כאן לשנות. התחלנו עבודה בשעה טובה. בשעה   מר אריאל הילדסהיימר:

 טובה התחלנו עבודה.  

 

 רגיע את ראש העיר, כדי שהדיון יחזור להיות ענייני. שמישהו י גב' רונית ויינטראוב: 
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 חבר'ה אבל התחלנו ברוך השם, באנו לעשות את זה, מצוין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, בשנה האחרונה של הקדנציה זה לא אומר כלום.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא בשנה האחרונה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -י מודיע לךאנ מר חיים ברוידא: 

 

 לא בשנה האחרונה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אני רוצה, אבל לא משנה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מודה לך, מודה לך.   מר חיים ברוידא: 

 

אם כבר, הרי כבר זה אני מבקשת לקחת לתשומת הלב שחייבים לעשות את   גב' רונית ויינטראוב: 

תמשי האזורים האלה, זה המון אנשים בגיל השלישי. אני  זה, ואני גם מבקשת לקחת בחשבון שמש

 מבקשת לתת את הדעת, יש לנו יותר מידי מצבים של מעידות ומפגעים. אז איך אפשר לטפל בזה?  

 

רואה  מר חיים מלמן: שאת  כמו  לפיתוח  השטחים  קודם,  שציינתי  שכמו  חושב  אני  ראשית 

רחוב מ לכיוון  לשנות  כדי  יכול  כאן,... מפלסים בחלקים,  לא  הזה  ובורוכוב. הדבר  חנקין  ורחוב  כבי 

זה.  ויכולנו לעשות את  ויכולנו להחליף את כל העיר, הלוואי  להיעשות לכל אורך הרחובות, הלוואי 

פה   שנקבע  מה  ולכן  ביצועיות.  ומגבלות  תקציביות  מגבלות  יש  האלה  לדברים  גם  לעשות  מה  אבל 

שבהם אנחנו רואים הכי הרבה אנשים מידי יום    לתוכנית רב שנתית לשימוש, דבר ראשון שלאזורים
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של   המצב  את  רואים  ואתם  הולך,  שאני  כמו  בדיוק  באחוזה  הולכים  אתם  וגם  מסתובבים.  ביומו 

בראש   היא  שמה  המדרכות  החלפת  הבטיחותיים,  בהיבטים  גם  נעשה  הזה  הדבר  שמה.  המדרכות 

 ם.  ובראשונה גם בהקשר של היבטים בטיחותיים ולא רק היבטים אחרי

 

אוקיי, אני צריכה רק את התשובה לא להפנות אליך, כי בתוך הרחובות אתה   גב' רונית ויינטראוב: 

לעניין של סדרי  פה  להתייחס  צריך  אז  לך.  עובד עם מה שיש  צודק, אתה  ואתה  אומר שיש מגבלה 

והם    עדיפויות, כי הרחובות האלה חיים ברוידא הם ותיקים, אתה יודע את זה לא פחות טוב ממני.

  -זקוקים, אין מה לעשות, יש שמה עצים שמצמיחים את השורשים

 

 עובדים על זה רונית, עובדים, עובדים על זה.   מר חיים ברוידא: 

 

יש שם כל מיני, לא, יש מגבלה. צריך כנראה לקבוע סדרי עדיפויות, ובטיחות  גב' רונית ויינטראוב: 

 צריכה להיות לפני הכול.  

 )מדברים יחד( 

 

  -אבל אני מופתע שאת לא רואה, אבל הוציא ראש העיר אל הילדסהיימר:מר ארי 

 

   -יש לי עוד שאלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אבל אני אענה לך, הוציא ראש העיר פוסט, שעשינו תכנית מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -הפוסט של ראש העיר גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לתשתיות הולכי רגל אב אבל עשינו תכנית מר אריאל הילדסהיימר:
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... מה שמתכוונים ובפועל הם לא מראים לציבור את האנשים שמעדו ונפלו.  גב' רונית ויינטראוב: 

שעובר   הזה  האזור  כל  שנייה  הזה,  האזור  כל  לי.  תענה  אתה  אולי  אריאל  שאלה,  עוד  לי  יש  עכשיו 

ר עם תרבות הפרטאצ' הזאת, צריך שיפוץ עשו בו כבר ריהוט רחוב, עשו בו כל מיני דברים. אז די כב

   -שתהיה תכנית, מהנדס העיר יעשה טוב ויפקח מצוין על מה שיתנו לו. אבל צריכה להיות תכנית

 

 קשה, קשה לך אני מבין.   מר חיים ברוידא: 

 

 הרבה יותר רחבה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קשה לך מאוד.   מר חיים ברוידא: 

 

 , די להתריס תהיה ענייני קצת.  הרבה יותר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא מתריס.   מר חיים ברוידא: 

 

 הרבה יותר רחבה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את מתריסה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -תכנית כוללת. עכשיו אנחנו יודעים גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -שנה 20 מר חיים ברוידא: 
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   -שמשרד התחבורה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנה היית סגנית ראש העיר, היית...   15שנה  20 ים ברוידא: מר חי

 

תראה איזה יופי חיים, תראה מה זה תכנית כוללת, מדרכות, מיסעים, ריצוף,   מר אריאל הילדסהיימר:

  -ריהוט

 

 -אריאל, בגזר אולי זה היה עובר לך גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 סר?  מה חסר? מה ח מר אריאל הילדסהיימר:

 

 קשה לה לראות...   מר חיים ברוידא: 

 

שני   מר אריאל הילדסהיימר: כוח,  יישר  מלמן  יופי,  איזה  לו.  שככה  העם  אשרי  לו.  שככה  העם  אשרי 

   -קידר יישר כוח

 

 אריאל אתה לא נמצא במרכז מפלגה עכשיו תרגיע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מקסים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תרגיע, תרגיע.  אוב: גב' רונית ויינטר

 

 תכנית אב, יפהפה באמת. מצדיעים לכם.  מר אריאל הילדסהיימר:
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  -סליחה רגע מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, אני באמצע להגיד תודה. תודה רבה לכם.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

   -אנה דקות ביקשתם מכם משהו. ביקשתי מכם, סליחה אנה, 10לפני  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... מה רע עם הנצנצים?   מר חיים גולדמן: 

 

דקות ביקשתי מכם, תנו למהנדס העיר לדבר. אני לא יודע למה    10אנה, לפני   מר מיכאל רייזמן: 

   -אני צריך להיות

 

 הוא עונה לי על שאלות, והם מפריעים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

... המבוגר האחראי גם כלפי כאן וגם כלפי  אני לא יודע למה אני צריך להיות מר מיכאל רייזמן: 

 כאן. 

 

 למה אתה מדבר לפה? אבל למה אתה מדבר לפה?   מר חיים גולדמן: 

 

 גם לשם אני מדבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 דבר יותר קרוב אליך.   מר חיים גולדמן: 
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 אני מדבר גם לשם וגם לשם.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ..  מי שדיברה והפריעה. מר חיים ברוידא: 

 

 חבר'ה תעשו טובה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, אני שאלתי שאלות ענייניות ואתה מתריס.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית די!  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה מתריס.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש תכבדו את אנשי המקצוע כאן, מה קרה לכם?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נשי המקצוע עונים לי מצוין. אבל הוא מתריס.  א גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תכבדו את אנשי המקצוע.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -הוא עונה לי עניינית והוא מספר לי מה היה בתקופה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל די, די, די רונית.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 של שקולניק.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 ך זה לא ייקח עוד הרבה זמן.  בואו נמשי מר חיים מלמן:

 

 חיים תמשיך בבקשה.   מר ניר קריסטל: 

 

 נוכל אחרי זה גם באמת לעבור ולענות על שאלות.   מר חיים מלמן:

 

 ממש הצגה מגעילה.    : גב' דרורה כהן

 

הזה,  מר חיים מלמן: הדבר  של  בשלביות  הביצוע  המשך  לגבי  קודם  ששאלתם  כמו  רונית 

ג פה  שיש  פה  רואים  הלוואי  אנחנו  קודם  שציינתי  כמו  כמובן  הקטנים.  הרחובות  לתוך  כניסה  ם 

ויכולנו להפוך את כל העיר ולבנות תכנית  ולהחליף את המדרכות בכל מקום. הדבר הזה הוא גם כן  

יום.  מידי  הרגל  הולכי  מרב  הולכים  שבהם  האזורים  על  להסתכל  באמת  הייתה  והבחירה  מוגבל, 

  -הזה בראש וראשונה. במסגרתבאיזו רמה של אחוזה לטפל בדבר 

 

  -יש התייחסות לתחבורה ציבורית לכל מיני פתרונות גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אנחנו כרגע מתייחסים לכל מה שקורה בתוך זכות הדרך מר חיים מלמן:

 

הוחלפו.   מר אריאל הילדסהיימר: אבל  ההסעה  תחנות  חלק כל  זה  הוחלפו,  ההסעה  תחנות  כל  חיים, 

 זה חלק מהתוכנית  כפי שהוצג.  מהתוכנית. 

 

 שאלתי אותו, רק תשובות מקצועיות אני רוצה עכשיו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו מתייחסים כרגע לכל מה שקשור במדרכות,   מר חיים מלמן:
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 רונית לא יפה, כבוד האדם.   : גב' דרורה כהן

 

 הוא לא מהנדס, הוא לא אדריכל.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא משנה, הוא לא זוטר.    : ורה כהןגב' דר

 )מדברים יחד(  

 

 אבל חברים שנייה, תנו לי רק לסיים.  מר חיים מלמן:

 

 אני מכבדת בעל מקצוע שמדבר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הוא לא יודע? כמנכ"ל הוא לא יודע מה הציעו?    : גב' דרורה כהן

 

 ... הכול מחדש.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לאבן   מר חיים מלמן: שפה  מאבן  יהיה  שהטיפול  להיות  יכול  בטוח,  לא  אני  בטוח.  לא  אני 

 שפה. אני לא יודע להגיד לך את זה. 

 

קרה   מר אריאל הילדסהיימר: מה  תראו  רמתיים,  לדרך  ניסע  בואו  לוויצמן,  ניסע  בואו  אבל  חבר'ה 

  -שמה, חורבן שלם. הנהלת הרשות שם בעצמה אומרת

 

   -ופסקוהעבודות ה מר חיים ברוידא: 
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 חטאנו אבינו פשענו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתם רוצים תסתכלו, הנה תסתכלו, אין אוויר הכול תקוע עומד במקום.   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים תמשיך בבקשה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני פשוט מצטט מישהו פה שיושב, נא לנתץ את הנת"צ.  מר חיים ברוידא: 

 

 וא נפתח את זה רגע. נכון. ב מר ניר קריסטל: 

 

   -ולכן מי שאמר את זה מר חיים ברוידא: 

 

 בוא נפתח את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... שמעתי לו, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, בוא נפתח את זה. לא, לא שמעת לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 עזוב לא נפתח את זה, אין מה לפתוח.  מר חיים ברוידא: 

 

 עת לי. ראית שהוא אומר הייתה כאן תחבורה ציבורית. לא שמ מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

דד    20:00זה דד ליין.    20:00-הישיבה לא נגמרת אני הולכת. ב  20:00אם עד    : גב' דרורה כהן



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 07.09.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 121 
 

 ליין. 

 

 אני מזכיר לך את הישיבה שלך ושלי...  מר ניר קריסטל: 

 

 הולכת.   20:00-אני מאיימת, אני ב  : גב' דרורה כהן

 

 כי אני לא יכול להתעלם מההערה שלו.  מר ניר קריסטל: 

 

זה   מר חיים מלמן: אחרי  נוכל  ואנחנו  מועט,  שקופיות  מספר  עוד  באמת  ברשותכם  חברים 

להמשיך ולקיים את הדיון. כאמור אנחנו מדברים על החלפה בשלב א', לאורך כל השלבים בעצם, על  

ייראה וישדרג את הנראות של הרחוב בצורה מאוד החלפת הריצוף באחוזה לריצוף מודרני, ריצוף ש

מאוד משמעותית. על ריהוט רחוב עכשווי שגם הוא ייתן איזה שהוא נופך עירוני, ומאוד עכשווי גם  

לרחוב פה שאנחנו מצפים. אנחנו מדברים על עבודות סלילה, שגם כן ישדרגו וישפרו את הנראות של 

ן את רמת הבטיחות של הנהגים והנוסעים בכביש. בשלב הרחוב, דבר אחד. ודבר שני גם ישפרו כמוב

גם פה אנחנו רואים חלקים נרחבים שמתכוונים לטפל בהם במסגרת השלב הזה. במסגרת השלב    2א'  

  -המקומותהזה גם כמובן ייכנס כל הנושא של שביל האופניים בגדה הדרומית. אחד 

 

 ולאן החיבור שלו יהיה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זאת אומרת?   ים מלמן:מר חי

 

 איפה הוא יתחבר לשבילים אחרים?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ברחובות   מר חיים מלמן: שיהיו  ככול  בעתיד  אופניים,  לשביל  יתחבר  הוא  היסוד  בקרן 
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היא  בעתיד הרחוק הכוונה  גם אליהם.  שיתחבר  נוספים, כמובן  אופניים  מאספים שכונתיים שבילי 

הש  הרחובות  את  לרשת  לראות  יתחברו  שבעצם  בזה,  וכיוצא  היסוד  קרן  כמו  המאספים  כונתיים 

 עירונית. הרי בסופו של דבר הכוונה היא לייצר רשת, ולא מקטעים כאלה ואחרים. 

 

 לא, החיבור המיידי אבל איפה יהיה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בקרן היסוד יהיה מר חיים מלמן:

 

 ובצד השני?  בקרן היסוד,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

נקודה  מר חיים מלמן: עוד  כרגע.  ואלה החיבורים שיהיו  גוריון,  בבן  היסוד, בצד השני  בקרן 

את   לעשות  מנסים  אנחנו  עסקים.  מבעלי  התנהלות  של  הנושא  כל  זה  רגישה,  מאוד  מאוד  שהיא 

 עם דבר ראשון מינהלת עסקים וחדשנות. נמצאים בקשר עם הספקים, סליחה עם העבודה פה ביחד  

ומנסים   מקשיבים  גם  וכמובן  שאפשר,  מה  כל  להם  ומודיעים  מדוורים  צמוד.  באופן  העסקים  בעלי 

   -לטפל בבעיות און ליין

 

 חיים, איפה נקודת המחלוקת? איפה הדברים שאתה רואה שקשה להם?    : גב' דרורה כהן

 

   -בעסקים עשינו מר אריאל הילדסהיימר:

 

שון הם מברכים. הם רוצים לראות את המדרכות העסקים מברכים, דבר רא מר חיים מלמן:

בסוף  להסתובב,  נעים  יותר  לאנשים  שיהיה  ברגע  גם,  מבינים  הם  כי  משתפר,  שלהם  האזור  ואת 

הקופה שלהם תדפוק יותר. זה חשוב מאוד להבין את זה. יחד עם זאת, כמובן שיהיה להם קשה בזמן 

ת זה גם לאור, אנחנו כבר התחלנו לעבוד.  הביצוע. אבל הם בהחלט מבינים את זה. אנחנו רואים א
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אני אגיד לך את האמת, אני נורא חששתי שיהיה קול צעקה גדול, ולהפתעתי אנחנו נמצאים במצב 

 טוב מאוד מול הספקים, ברוך השם עבודה שעושה המינהלת, היא עושה עבודה טובה. 

 

 הם נדרשים לשלם בשביל זה?   : גב' דרורה כהן

 

 מה פתאום.  מר:מר אריאל הילדסהיי

 

 לא, לא.  מר חיים מלמן:

 

ל מר אריאל הילדסהיימר: באו  עליי.  לצורך  נוחות  אי  לזה  קראו  אגף    2-הם  שארגן  ציבור  שיתופי 

אסטרטגיה ביחד עם מינהלת עסקים, עשרות בעלי עסקים. הם מאוד מאוד בעד. ברור שכרוכה בזה 

 אי נוחות, אין שאלה בכלל. 

 

ם בשביל להקטין האי נוחות הזאת, הרי אי נוחות ברגע שעובדים לך  עכשיו ג מר חיים מלמן:

אחד   כל  את  גם  לקחנו  אנחנו  הזה,  נוחות  האי  את  להקטין  בשביל  אבל  נוחות.  אי  יש  ברחוב, 

בין   פה, שהם מקטעים באורך של  לתתי    630-ל  500מהמקטעים שראינו  וחילקנו אותם  אורך,  מטר 

רק התחושה, אלא גם הרצף של הרחוב עצמו. הרי הכי קל  מקטעים הרבה יותר קטנים, בשביל שלא  

מטר אורך ולעבוד על כולו. אנחנו לא מאפשרים לעשות את    630לקבלן לבוא לסגור עכשיו מקטע של  

זה, עובדים במקטעים הרבה יותר קטנים, בשביל גם שכל פעם כל מקטע שהוא יסתיים יעבור למקטע 

מטר אורך של עבודה, וזאת על מנת    150-ל  50ם של בין  הבא. אנחנו מדברים פה על מקטעים לפעמי

. אנחנו גם חייבנו את  1לייצר מינימום פגיעה בעסקים עצמם. וזה מה שרשום פה בעצם בסעיף מספר  

הקבלן לעבוד בצוותים מתוגברים בשביל שמשך העבודה הוא ילך ויקטן. ועוד דבר חשוב שבעצם לא  

בודה, רק בזמן שיעשו קרצוף וריבוד, כמובן שאז יצטרכו  צפויה הפרעה לתנועת כלי הרכב במהלך ע

   -לסגור את הרחוב על מנת להחליף את האספלט. זהו, זה היה לגבי
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 הצבעה?   : גב' דרורה כהן

 

   -רגע, אתה יכול לחזור גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין הצבעה, אין הצבעה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 טוחה בזמן העבודות, אולי פספסתי?  על הליכה ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין הצבעות יותר?    : גב' דרורה כהן

 

 משתמשי הרחוב, המסלול הליכה בטוחה בזמן העבודות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, מה השאלה?   מר חיים מלמן:

 

 אין זה מובטח?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

בימים האחרונים באחוז מר חיים מלמן: מי שביקר  יכול לראות בעצם שגם הרוחב  אוקיי,  ה 

מרוחב המדרכה עובדים עליו, ומשאירים את החלק    2/3של המדרכה עצמה, לוקחים פחות או יותר  

עבודות  את  ישלימו  האנשים.  מעבר  עבור  שהוא  מקטע  בתור  הזה  בשלב  כרגע  העסק,  לבתי  שצמוד 

  -וזאת על מנת לאפשרבמקטע השני, ויהפכו את הדבר הזה. 

 

   -זאת אומרת יש מסלול שהוא הליכה בטוחה יינטראוב: גב' רונית ו
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 כן ונגיש.  מר חיים מלמן:

 

אפשר לשאול סליחה שאלה טכנית. הריצוף החדש שאתם שמים, הריבועים   : אנה פוזמנטירגב' 

 האלה. הטקסטורה של האבן היא חלקה או גלי?  

 

 לא,  מר חיים מלמן:

 

גל : אנה פוזמנטירגב'  נשים  יש את הסוג הזה שהוא  כי זה מעקם, במיוחד  ללכת,  ונורא קשה  י, 

 שהולכות על עקב.  

 

 זה לא גלי, זה לא גלי.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה שטוח כמו אקרשטיין הישן?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 שטוח.  מר חיים ברוידא: 

 

להגיד   מר חיים מלמן: רוצה  רק  אני  הישן.  האקרשטיין  כמו  יותר  או  פחות  שטוח,  זה 

הא בכל  שלדברים  עומדות  כמובן  האלה  והאבנים  החלקה.  כנגד  ברורה  מאוד  מאוד  תקינה  יש  לה 

 התקינה הזאת.  

 

 ברור. אבל זה חלק, זה לא חלק...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -זה חלק עד מידה מסוימת, זה לא מר חיים מלמן:
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  -לא, הכוונה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה לא עם גבשושיות.   מר חיים מלמן:

 

 לא, הכוונה שזה לא גלים כאלה.  : פוזמנטיר אנהגב' 

 

 זה לא עם גבשושיות. לא, לא, לא, לא, אין גבשושיות.  מר חיים מלמן:

 

 זה משהו חדש שעכשיו אקרשטיין הוציאו, ואנחנו משתמשים בדבר הזה.   מר חיים ברוידא: 

 

 יש ניסוי על ספיגת לכלוך וכל זה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אגב  כ מר חיים מלמן: דרך  וגם  אחרות,  לאבנים  יחסית  האבנים  של  ההתיישנות  פעם  עוד  ן, 

מתיישנים,   האלה  הדברים  את  שנקרא  שככול  באמת  היא  והצפייה  קל.  יחסית  הוא  שלהם,  הניקוי 

פרק הזמן שייקח ההתיישנות שלהם, היא תהיה נורמלית. ולא מסוג האבנים הזולות האלה שקונים 

רה זולה. בהתחלה במשך שנה זה נראה טוב,  ואחרי זה זה נקרא  אותם רק בשביל לקנות אותם בצו

 גרוע. זה לא המצב פה.  

 

 אז זה כמו אקרשטיין...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה של חברת אקרשטיין.   מר חיים מלמן:

 

 הם גם סופגים.  : אנה פוזמנטירגב' 
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  -האבנים האלה הם של חברת מר חיים מלמן:

 

 ו סוג כמו הקטנים. זה אות : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה לא אותו סוג כמו של הקטנים.  מר חיים מלמן:

 

 לא?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא.  מר חיים מלמן:

 

באחוזה בדיוק באותו מקום, אז גם עלתה השאלה    2006בשיפוץ שהיה בשנת   גב' רונית ויינטראוב: 

 של האבנים והכול. כאילו רק בלחץ מוציאים שם את הלכלוך. 

 

תראי, יצטרכו לעשות עבודות אחזקה. זה לא שהאבנים האלה שמתם אותם   ם מלמן:מר חיי

פעם אחת, ואפשר לנוח על זרי הדפנה, והם לא יתלכלכו בכלל. בעוד ואלפי אנשים עוברים שמה מידי  

 יום. בעלי חיים, אנשים, עגלות, סוחרים וכו'. עבודות אחזקה תהיה חייבת להיות שמה, זה ברור.  

 

 בשדרוג הזה החנייה באחוזה תגדל?  ארז סגן:   גב' איילת

 

 לא.  מר חיים מלמן:

 

המכירה  גב' איילת  ארז סגן:  כוח  את  יגדילו  העסקים  בעלי  שבעצם  אומר  אתה  מה  סמך  על  אז 

 שלהם או הקנייה שלהם.  
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נעים  מר חיים מלמן: שהוא  רחוב  מייצרים  שאנחנו  ברגע  בעצם,  זה  ואמרתי  שהתכוונתי  מה 

 ו מזמינים יותר אנשים לשהות במרחב העירוני הזה. יותר, אנחנ

 

 אבל אנשים לא יהיה להם מקום חנייה, איך הם יגיעו לשם?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אין להם איך להגיע לשם.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי אמר שכולם מגיעים ברכב?  מר חיים מלמן:

 

 ם ברגל, לא ברכב. בשביל זה עושים את המדרכות, כי הם באי מר חיים גולדמן: 

 

 ברור שזה ישפר את המצב.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ... בתחבורה ציבורית, אני רוצה להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 כן בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

כן, אני הייתי זה שאמר לנתץ את הנת"צ. אבל כאשר נותנים לי מנה במסעדה  מר ניר קריסטל: 

עדיין לא אומר שאני עובר לצום. מה לעשות, ממשיך לאכול. אתה ואני  ואם אני לא אוהב אותה, זה  

השר   כאשר  ראשונים,  המאוד  הדיונים  באחד  לשנינו  אמרה  טרנר  קרן  התחבורה.  במשרד  ישבנו 

שכל   לזה  היא  לפחות,  שלי  הראשונה  שההתנגדות  לה  אמרתי  ואני  התחבורה,  שר  היה  סמוטריץ 

, יעברו דרך אחוזה והרצליה לתל אביב. אמרתי לה, גם תושבי כפר סבא שצריכים להגיע לתל אביב

רק   נניח  יהיו  ל  3,000אם  זה    50-איש, תחלקו  היא    60איש באוטובוס מלא,  כיוון.  לכל  אוטובוסים 

, בכביש  4אמרה לי: 'ניר זה פתור'. שאלתי אותה איך. היא אמרה: 'אנחנו סוללים כבר נת"צ בכביש  
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בכביש  5 כ2,  את  'נת"צ  אמרה  היא  שיעבור .'  רוצים  לא  התחבורה  משרד  אנחנו  גם  הישירים,  ל 

אז   כבר  יהיה בסוף. אבל הם  לא  או מה  יהיה בסוף  נדון במה  ולא  על הנת"צ,  דיון  לא  זה  אצלכם.' 

הציגו שיש להם כבר פתרון שלא היה אולי שנים קודם, ועובדה הנה בימים אלה נגמרת הסלילה שמה  

ן לעתיד, ואנחנו מבינים את הבעיה ונותנים לה פתרון. ואז  . אבל הם באו ואמרו יש פתרו4על כביש  

גם  והם אמרו את אחד הדברים שאנחנו הצגנו להם, ואחד הדברים שאמרתי להם  הם באו ואמרו, 

להפקיע  רוצים  אנחנו  תראו  בעצם,  רעננה  לתושבי  ואומרים  באים  אתם  'תראו,  להם:  אמרתי  שם. 

תשתמש כמה  אבל  יודעים  לא  ואנחנו  שטח,  נוסעים  מכם  לא  להיום  נכון  רעננה  תושבי  ורוב  בו.'  ו 

בתחבורה ציבורית. מדוע? כי התחבורה הציבורית ברעננה, לא סוד, מאוד לא יעילה. את זה אמרו גם 

במשרד התחבורה. הם אמרו היקף הנסועה שלכם בתחבורה ציבורית, היקף השירות שאנחנו נותנים 

ותר מזה, ישב במשרדי מהנדס תחבורה מטעם נתיבי  לכם, הוא חמישית ממה שהעיר הזאתי צריכה. י

כמובן, שמתוך   כולם  בפני  גם  זה  והוא הציג את  לי,  הוא ממליץ   18איילון, שהראה  ברעננה,  קווים 

ממרכז    16לבטל   יוצא  אתה  לדוגמא  תחבורתיות.  מבחינות  יעילים  לא  הם  כי  מחדש,  אותם  לתכנן 

ה, זה קו לא יעיל. ואז אני לפחות ראיתי, שבצד אתה עובר גם באזור התעשייהעיר ועד שאתה חוזר  

השני יש עם מי לדבר. ראש העיר, ואתה ביקשת להוביל את זה, ואתה אכן הובלת את זה, וזה בסדר.  

שבדרכך   רק  בדרכך.  נוהל  וזה  לגיטימי  לגיטימי.  בסדר,  וזה  פערים,  בינינו  שיש  ולי  לך  ברור  והיה 

י רגב, אמרה 'ידידי, אני מוציאה מפה את התקציב  בחדר הזה לקחת שרת התחבורה שאחר כך מיר

מיליון ₪, שבו דובר גם על    137של רעננה, כי אתה לא מעוניין לשתף איתנו פעולה.' התקציב הזה היה  

הטיפול כמובן בכל רחוב אחוזה. וזה כלל כמובן את התחבורה הציבורית, את נתיבי האופניים, את 

 הרחוב, את כל מה שקשור.  המדרכות, את הטמנת החשמל, את ריהוט 

 

 ואת החסימות. ואת החסימות.  מר חיים גולדמן: 

 

 בוודאי, אין ספק.   מר ניר קריסטל: 
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 חסימות יש.   30 מר חיים ברוידא: 

 

 את החסימות.   מר חיים גולדמן: 

 

  -חסימות, גם אתה יודע שזה לא 30לא  מר ניר קריסטל: 

 

 חסימות.  28 מר חיים ברוידא: 

 

  -גם לא. גם לא. כי אתה יודע שכרגע טל: מר ניר קריס

 

 חסימות.  26 מר חיים ברוידא: 

 

 .  12-לא, אבל הם הגיעו ל מר ניר קריסטל: 

 

 . 12-? לא הגיעו ל12-איך הגיעו ל מר חיים גולדמן: 

 

 אבל חיים אתה מכיר את הנתונים כמוני, לפחות תגיד את האמת.  מר ניר קריסטל: 

 

 ייק, ניר תדייק. אבל ניר תד מר חיים גולדמן: 

 

  -רגע שנייה, שנייה, שנייה, אני מדייק מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אל תגיד סתם, תדייק.  מר חיים גולדמן: 
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   -חסימות. אבל 12חסימות. זה מה שאני טוען, שהוא לא מדייק.   12אז  מר ניר קריסטל: 

 

   -... החלפת כיוונים גב' רונית ויינטראוב: 

 

החלפת כיוונים. זה אפילו חסימות זמניות בחלק מהזמנים, אבל לא לא, לא   מר ניר קריסטל: 

משנה כרגע, זה לא חשוב, זה שם נעצר. חיים נעמד איתן בדעתו, לא היה מוכן להתקדם, וזה בסדר. 

ואני מעבירה את    137אבל   לי תקציב ככה,  יש  לי צרכים ככה,  'יש  מיליון ₪ אמרה שרת התחבורה 

אחרת, לעיר  רעננה  של  'תסביר    התקציב  המילים  באלה  לו  אמרה  והיא  להתקדם.'  רוצים  שבה 

שכל  הוא  העניין  ברעננה.'  איכותית  ציבורית  תחבורה  להם  אין  למה  הקדנציה,  בסוף  לתושביך 

הפרויקט הזה היה אמור כולו להיות ממומן על ידי משרד התחבורה. באים ומראים לכם כרגע, ואני  

פה ראשון  דבר  קדימה.  גם...  לכם  אתן  על    כבר  אתם    31מדובר  מדברים,  אנחנו  כאשר   ,₪ מיליון 

מדברים סליחה, מרחוב ארלוזורוב עד רחוב הגדוד העברי, על שנתיים וחצי בערך. מרחוב ארלוזורוב 

ונגמר בבית    4עד רחוב הגדוד העברי. אז דבר ראשון אני רוצה להזכיר לכם שאחוזה מתחיל בכביש  

 ל את כל הרחוב כולו מהתחלה ועד הסוף הכול כולל הכול.  לוינשטיין. והתוכנית הייתה אמורה לכלו

 

. זה מקרן היסוד עד הגדוד העברי, אתה טועה ניר  יסודזה לא נכון, זה מקרן   מר אריאל הילדסהיימר:

  -קודם כל

 

  -באתה הצגת כרגע מארלוזורו מר ניר קריסטל: 

 

 תחזיר, אתה לא מסתכל על המצגת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה אני לא מסתכל על המצגת?  קריסטל:  מר ניר
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 תסתכל על שלב ג'.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אני מדבר על כל השלבים.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני גם מדבר על כל השלבים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  אתה מדבר מארלוזורוב עד הגדוד העברי, אני טועה?  מר ניר קריסטל: 

 

 ן. לא נכו מר חיים גולדמן: 

 

 לא נכון, הנה, הנה למטה תסתכל, קרן היסוד הגדוד העברי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נו מה הוא אמר?   מר חגי בורשטיין: 

 

 בארלוזורוב.  אבל אתה מתחיל מר ניר קריסטל: 

 

   -אמרת אתה מסיים, אתה לא גומר בארלוזורוב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 העברי. לא, אתה מסיים בגדוד  מר ניר קריסטל: 

 

   -מקרן היסוד מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אתה מתחיל בארלוזורוב מר ניר קריסטל: 

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 07.09.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 133 
 

   -אתה לא מכיר גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רגע, רגע, יש לך ניר בסוף, יש לך מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא הבנתי, אתה מתחיל בארלוזורוב או לא מתחיל בארלוזורוב?  מר ניר קריסטל: 

 

   -רגע, התחלנו. בכל הילדסהיימר:מר אריאל 

 

 אתה מסיים בגדוד העברי?  מר ניר קריסטל: 

 

ל  מר אריאל הילדסהיימר: מגיעים  אנחנו  שאמרת  מה  בכל  שנייה,  המע"ר   1.6-שנייה,  לא  זה  ק"מ, 

 הסביר חיים.  

 

  -הקטע ש מר ניר קריסטל: 

 

   -24שנייה, אפשר להמשיך את התוכנית גם אחרי  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תודה אז שנייה, הבנתי אותך.  מר ניר קריסטל: 

 

   -להציג את זה כאילו זה רק נקודה קטנה מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא, לא, אתה מדבר מר ניר קריסטל: 

 

 וזה תקציב.  מר אריאל הילדסהיימר:
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צגת. רגע לא, יש לי זמן להתייחס, תנו לי לדבר. אני התייחסתי בדיוק למה שה מר ניר קריסטל: 

בגדוד העברי,   כביש    1.6אתם מתחילים בארלוזורוב מסיימים  בין  רחוב אחוזה  לבין    4ק"מ בסדר? 

לוינשטיין   יש לך את אותו    3.3ארט קפה בית  יכול לבדוק אותי.  שאני    GISק"מ, בדוק מדוד אתה 

  -עבדתי עליו. בקיצור העניין הוא

 

 שורה תחתונה, שורה תחתונה.  מר חיים גולדמן: 

 

   -השורה התחתונה היא יר קריסטל: מר נ

 

 אתה בעד הנת"צ או נגד הנת"צ?  מר חיים גולדמן: 

 

   -השורה התחתונה מר ניר קריסטל: 

 

 זה מה שאני רוצה לדעת. אם אתה בעד הנת"צ או נגד הנת"צ.  מר חיים גולדמן: 

 

   -רגע, השורה התחתונה מר ניר קריסטל: 

 

 תענה שנדע.  מר חיים גולדמן: 

 

התחבורה,   יסטל: מר ניר קר משרד  עם  ולהמשיך  לשבת  היה  שצריך  היא  התחתונה  השורה 

  -ולמצוא פתרונות לפני הכול לעבות את התחבורה הציבורית
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   -יפה, יפה, אבל הם לא עשו את זה. אתה ישבת שם מר חיים גולדמן: 

 

 לא, סליחה, לא נכון, הם רצו לעשות את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

ישבנו אתה ואני וכולנו רק אתה ישבת שם, אבל לא רק אתה ישבת שם.  לא   מר חיים גולדמן: 

 -ביחד

 )מדברים יחד(  

 

   -אני כרגע לא מדבר איתך על המודל התשתיתי מר ניר קריסטל: 

 

סליחה, אמרה הגברת טרנר אז, ותקן אותי אם אני טועה. שאתם לא תשימו   מר חיים גולדמן: 

 לנו תנאים. 

 

  -מאז התקדמנו אחריהרגע, אבל  מר ניר קריסטל: 

 

 לאן התקדמנו אחריה?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מזכיר לך שהיא עברה לאוצר.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אני הייתי שם מר חיים גולדמן: 

 

  -אני מזכיר לך אבל שהיא עברה לאוצר, שאנחנו המשכנו מר ניר קריסטל: 

 

 בוא אין לי...   מר חיים גולדמן: 
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 שכנו אחריך.  אבל המ מר ניר קריסטל: 

 

ניר הייתי באותה ישיבה, אתה היית... לא פחות מראש העיר, בוא, בוא, בוא,   מר אריאל הילדסהיימר:

 -היית מאוד אסרטיבי בעניין הזה שאסור לבטל תנועות שהם לא הכרחיות

 

   -תשאל את חיים מר ניר קריסטל: 

 

 פניות.  6-שלא לעבור את ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

לבין    12-אם אני לא באתי ואמרתי שאני מוכן לרדת מ סטל: מר ניר קרי ולהגיע  .  7-ל  5פניות, 

 ולא לפוצץ את העסקה, והוא החליט לפוצץ אותה.  

 

   -אוקיי, אז אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

  -והדבר הנוסף, רגע תן לי לדבר אבל מר ניר קריסטל: 

 

לך  מר חיים ברוידא:  מותר  שלך.  הזה  תדבר...  אבל  מדבר    בסדר,  כבר  ואתה  הכול,    11לעשות 

 דקות. 

 

 אני לא מדבר, תפסיקו להפריע לי כל דקה.   מר ניר קריסטל: 

 

 דקות.   5זו הצעה לסדר,  מר אריאל הילדסהיימר:
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 .  נושא לסדר היום עו"ד תהילה סובל: 

 

 אף אחד לא הפריע לך.   מר חיים ברוידא: 

 

ואין פה שום שי מר ניר קריסטל:  נוי בתחבורה, לא בחנייה, לא במקומות  הסיפור הזה מאחר 

חנייה נוספים, לא בשום פתרון אחר יעיל, ולא בנתיב אופניים שהולך לכל אורך אחוזה. הסיפור של  

הקופה של בעלי העסקים זה לא נכון, זה לא הולך להביא עוד אנשים לאחוזה, זה אולי יהיה נחמד 

זה, וזה לא הולך לעשות שירות עסקי לבעלי  לשהות שם טיפה יותר. אבל זה לא יביא עוד קהל לאחו

 העסקים. 

 

 יש עוד פרויקטים...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז אני רוצה לענות לך, אז אני רוצה לענות לך.   מר חיים ברוידא: 

 

וצר לי דרך אגב, שהיינו צריכים להגיע למצב שבו בישיבת המועצה הקודמת,   מר ניר קריסטל: 

ריכים להעלות הצעה לסדר יום שמכריחה אתכם לבוא ולהציג את זה. ואתם  זאת שלא נכחת, היינו צ

 מציגים פה למועצת העיר את הפרויקט כבר אחרי שהתחלתם את העבודות.  

 

 חד משמעי.  מר חיים ברוידא: 

 

 זאת דרכך, וזאת הטעות שלך.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא אישר את התב"ר של דצמבר.  אישרת את... ניר, הוא אישר את התב"ר,  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אני לא אישרתי את התב"ר.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אני רוצה להגיד מר חיים ברוידא: 

 

 נשמה אישרת תב"ר בדצמבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל תציג תכנית.   מר ניר קריסטל: 

 

 יוסי, אושר תב"ר בדצמבר?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ת. תציג תכני מר ניר קריסטל: 

 

 הצבעת בעד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תציג תכנית.  מר ניר קריסטל: 

 

 הצבעת בעד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תציג תכנית.  מר ניר קריסטל: 

 

   -תב"רים 200בוא יש  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תציג תכנית. לפרויקט כזה? לפרויקט כזה?   מר ניר קריסטל: 
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 ודדת לראשות העיר ואני התמודדתי לראשות העיר. ניר, אתה התמ מר חיים ברוידא: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 תושבי רעננה החליטו שאני אהיה ראש העיר.   מר חיים ברוידא: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 ולכן אני לוקח את האחריות.  מר חיים ברוידא: 

 

 התחלה טובה.   סבבה, תודה. אני שמח שאתה לוקח את האחריות. זו כבר מר ניר קריסטל: 

 

  -מכיוון מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -מכיוון שמה שאנחנו רואים היום בהוד השרון וכפר סבא מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

העיר.   מר חיים ברוידא:  של  הרס  לעשות  לאפשר  לא  שלי  החשיבה  לעצם  תודה  להגיד  צריך 

   -י איתך בישיבות, וכל ישיבה התהפכת ממקום למקוםמכיוון שאני היית

 

 אני לא התהפכתי ממקום למקום.  מר ניר קריסטל: 
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הדברים  מר חיים ברוידא:  וכל  התהפכת,  יום  כל  איתנו.  שהיו  אנשים  פה  יש  התהפכת,  ניר 

  -האלה. לכן אני בא ואני אומר

 

 חיים  תקשיב, שקרים לא יעבדו.  מר ניר קריסטל: 

 

 -אני מאושר רוידא: מר חיים ב

 

 תיצמד רק לאמת. בוא תיצמד לאמת.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אני מאושר, אני מאושר מר חיים ברוידא: 

 

 סבבה לגיטימי.   מר ניר קריסטל: 

 

 שקיבלתי את ההחלטה הזאת.  מר חיים ברוידא: 

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 היא החלטה נכונה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תך לקבל אותה.  זכו מר ניר קריסטל: 

 

אף אחד מתושבי רעננה לא ישנה היום את הגישה שלו ויעבור לאוטובוס, זה  מר חיים ברוידא: 

 תהליך של חשיבה.  



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 07.09.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 141 
 

 

 חיים, זכותך לקבל אותה וזה בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... אז קיבלתי את ההחלטה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מכבד את זה, סבבה תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

יש בחירות בעוד שנה, תבוא עם ההצעה שלך. ... להחזיר את הנת"צ ולא לנתץ  מר חיים ברוידא: 

 את הנת"צ. אני נועל את הישיבה הזאת, ואנחנו עוברים לישיבת ועדה מקומית מליאה. 

 

הוותיקים  גב' רונית ויינטראוב:  העצים  חיים,  הוותיקים.  העצים  של  הנושא  שאלה,  לי  יש  רגע, 

הקוד סבבי  בשיפוץ  כמה  פה  היו  משנה.  לא  אבל  אומר,  שהוא  כפי  היו  שלא  בשיפוצים  או  שהיה  ם 

שעכשיו לתת את  , לא משנה מתי, נפל ככה תוך חוסר זהירות עץ ותיק. אני מבקשת  2000-שיפוצים ב

הדעת ולמנוע את זה מראש. קרה ותוך כדי ככה, עכשיו אנחנו מכירים את הדינמיקה. בא ככה דחפור 

 לקרות. אז אפשר לעשות עם זה משהו מראש?  וככה זה יכול

 

כן. א' טוב שאת מעלה את זה, יש אגרונום שמלווה את הפרויקט הזה. ואני  מר חיים מלמן:

אבקש גם שיתנו תשומת לב יתרה על הנושא של העצים. אני גם כן רגיש לנושא הזה, ואני אקח את  

 זה לתשומת ליבי ואני אבקש. 

 

 -, זה המופעה המופע של אחוזה, שדרוגים או לאז גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  100%-מסכים איתך ב מר חיים מלמן:
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 ההיסטורי שלה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מסכים איתך.   מר חיים מלמן:

 

 

 

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


